BITCOIN GUIDE : BEST WAYS TO EARN BITCOIN FOR BEGINNERS

By SAM NEBRASKA.

COPYRIGHTS:

No part of this publication may be reproduced, stored in a retrieval system or transmitted in any form or by any means, electronic, mechanical, photocopying, recording, scanning or otherwise, except as permitted.

Table of Contents

Copyrights page........................................................................................1

Table of Contents.....................................................................................2

Introduction.............................................................................................4

What is bitcoin ........................................................................................5

PART I: EARN BITCOIN

From Earning Sites..................................................................................7

From Faucets..........................................................................................13

From Mining...........................................................................................19

From Jobs...............................:...............................................................29

From Online Casinos.............................................................................31

From Exchanges.....................................................................................48

From Investements................................................................................65

From Advertising...................................................................................74

From Vendors........................................................................................77

PART II: OTHER WAYS TO EARN BITCOIN

By eferring people .................................................................................83

By Shortening urls ................................................................................84

By joining a bitcoin affiliate program ...................................................85

By forum-based signature campaigns for bitcoin ................................86

By playing free bitcoin games ...............................................................87

By answering questions ........................................................................88

Conclusion .............................................................................................90

Introduction

Right now, it’s practically impossible to go a few days without hearing about bitcoin. We hear about how Bitcoin or Litecoin is hitting a new high. Chances are, you’ve thought about how to make money with bitcoin.

Bitcoins represent awesome payment systems that enable anyone to send and receive money to and from anyone in the world; convert it to fiat currencies easily and use it to buy whatever one might choose whether online or offline. However, one of the drawbacks of bitcoins is that it can be somehow hard to get them.

Throughout this book, I will show you many ways to make money online in the form of bitcoins using just your laptop/PC or phone and an internet connection. But before that we need first to know what is bitcoin and how it works.

What is bitcoin?

Bitcoin is a digital currency (also called crypto-currency) that is not backed by any country's central bank or government. Bitcoins can be traded for goods or services with vendors who accept Bitcoins as payment.

Bitcoin-to-Bitcoin transactions are made by digitally exchanging anonymous, heavily encrypted hash codes across a peer-to-peer (P2P) network. The P2P network monitors and verifies the transfer of Bitcoins between users. Each user's Bitcoins are stored in a program called a digital wallet, which also holds each address the user sends and receives Bitcoins from, as well as a private key known only to the user.

The Bitcoin network is designed to mathematically generate no more than 21 million Bitcoins and the network is set up to regulate itself to deal with inflation. Bitcoins can be spent by initiating a transfer request from a Bitcoin address in the customer's wallet to a Bitcoin address in the vendor's wallet.

How Bitcoin works?

Bitcoins are completely virtual coins designed to be ‘self-contained’ for their value, with no need for banks to move and store the money.

Once you own bitcoins, they possess value and trade just as if they were nuggets of gold in your pocket. You can use your bitcoins to purchase goods and services online, or you can tuck them away and hope that their value increases over the years. Bitcoins are traded from one personal 'wallet' to another.

A wallet is a small personal database that you store on your computer drive, on your smartphone, on your tablet, or somewhere in the cloud.

PART I

EARN BITCOIN

From earning sites:

There are many websites which offer you to earn free Bitcoins. With most of these sites, the concept is that you visit the site and just for looking at it you get a small amount of Bitcoins. The concept has something in common with watching good old free TV. You watch a lot of ads and inbetween you get something you actually want to see, like a film or music clips.

While this is a legitimate concept, the return on your invested time is very little. So when you earn Bitcoins from these advertising sites, the Bitcoins actually come at the cost of your time. As the saying goes 'there is no free lunch'. But see for yourself, here is a list of some of the sites that I find interesting:

1. Coinadder:

is a legit Bitcoin PTC site similar to Bitsforclicks, Btc clicks and more. You will find 50 ads daily for a price per click of 50 Satoshi when you’re standard user.

The minimum to cashout is 7500 Satoshi and the TOS said that the payment deadline is some days. You can choose among the following payout methods : Bitcoin. With this P.T.C. website you will win 10 % of your referral earnings.

Join this website: Click here

2. Btc4ads:

BTC4ADS is a legit Bitcoin PTC (Paid to click) site that is currently paying. On BTC4ADS, users clicks or views ads and gets paid.

Advertisers can also create adverts on btc4ads.com at really cheap rates and pay only when their ads gets viewed for a specified time frame. An advertiser meets real bitcoin audience.

Users can also refer and earn up to 50% of their earnings per click, plus you can also rent referrals and boost your earnings. You can also purchase premium membership and double your earnings for both referral profits and ad clicks.

We'll advise you join btc4ads now as PTC sites pose less danger since you need no initial investment or to deposits your Bitcoins before earning, its a free way to earn more coins. we advice you join now and purchase a premium membership to earn even more.

Join this website: Click here

3. Btcclicks:

Once you’ve joined BTC Clicks you will be presented with a page that allows you as a user to quickly click the advertisements that you wish to view and gives the exact amount of BTC you will earn for your view.

The site requires that you stay on the site for the duration of the timer and opening up other tabs will make the counter stop so you will not be able to do other things at least for the 10 to 45 seconds that an advertisement is being viewed.

At the end of each advertisement you will be presented with a simple math problem to help the site determine that you are human and not a bot trying to game the system.

Unlike some of other sites this one does not have instant payouts and requires you to reach a minimum balance of at least 0.01 mBTC which certainly annoying a bit as it requires more time and doesn’t give an immediate payout to your Microwallet account.

The sites seem to be decent and I haven’t come across anything that scares me with malware or anything of that nature so at least it seems the owners of the BTC Clicks are at least approving the advertisements by hand and making sure nothing horrible slips in.

I’ve found that this is a decent site but I do certainly have some complaints about the withdraw requirement.

Join this website: Click here

4. Bits2u:

Bits2u is a site where you earn free bitcoin from paid to click,pay per click, mining,voting and referral.The mining hashrate is represented as 2uhash.On registration you are given free 2uhash that will mine for you for limited time and you can invest by deposit or earning from balance.

WHAT IS 2UHASH?

In Bits2u, the 2uhash is the power that will undermine the bitcoins are on the page, depending on how many you bought 2ushash , you wining much faster !. The ways to get 2uhash are:

- Depositing bitcoins and buying 2uhash .

- Buy 2uhash with the balance of your account.

- Betting and winning 2uhash in games.

- Inviting your friends and get 10% of all referral invest.

HOW TO START?

The steps to start in Bits2u are:

- Create a new account by click here

- Win or get 2uhash , besides the gift 30 registration, depositing buying bitcoins with your balance or in games.

- Invite your friends and receive 10% of their investments.

- Withdraw Earnings.

WHERE BITS2U GET ITS INCOME?

Bits2u re-invest their income on:

- 50 % mining of bitcoins

- 30 % PTC

- 20 % HYIPs

Join this website: Click here

5. Get-paid:

Get-Paid is a GPT(Get paid to) site which is online since 2006.

Get-paid is a GPT( Get paid to) site in which you can earn money by pay per click, completing offers, taking the surveys, watching videos.

How to earn money in Get-paid:

To earn money in Get-Paid, you need to collect coins. You can collect coins in different ways such as completing the tasks, offers, watching videos and making referrals. You can redeem those coins for cash or prizes.

You can also win coins in Get-paid. To win coins, you need only to do the same as you earn coins. You can win coins by taking part in the contest and in sweepstakes. This contest runs every month. The user who earned most coins wins a prize. The top user will be win 25000 coins that are $50 worth.To win the contest, you need to complete as many as offers, surveys, videos. The more coins you earn more your chances to win the contest. Referrals, games and bonus earning will not be the part of the contest.There is an offer wall like Super rewards, Matomy, token ads, supersonic, payment wall by which you can collect coins.

The minimum payout is $0.50 for most members but  the members from the countries USA, UK, Canada, Australian the minimum payout is $1. For cashout, you can use the payment processor like Paypal, PayzaPerfect Money, Web Money and Bitcoin. Cashout will take 24 to 72 hours.

In Get-paid, there are XPs. XPs are the experience points, the more XPs you collect, your level also go up by which you earn more coins. Levels  are how you advance in this site, whenever your level will be up your earning will also grow. As you level up, you can access locked features in Get paid.To collect XPS, You need to use the site as much as you can earn by doing the completing task, watching videos, taking surveys. You will get a lot of XPs when you refer others.

How to earn more money with Get-Paid:

You can earn good money by making referrals in Get-Paid. In Get-paid, there is 2 level referrals system.  First level referrals are the members which are referred by you  and the second level  have the members which are referred by your referrals.

You can earn up to 30 % from your direct referrals and up to 20% from their referrals. If you do not know how to make referrals, then Click here to know the  program which tell you how to do that and help to make a good online income for you.

Upsides of Get-Paid:

It is trusted and legit GPT site which is paying online more than 9 years.

Get-paid is free to join.

The minimum payout is $0.50.

Downsides of Get- Paid:

In Get-paid, USA, UK and Canada members get more offers  in compare of others countries. But Get-Paid provides worldwide service so you will also get good offers.

You will find some offers, they will require your credit card details to complete the offers so we recommended you to not to do those offers.

Final Verdict:

Get- paid is a legit site which is paying on time from more than 9 years for their members. It is a good  opportunity to earn good income with this site by completing the survey, offers and  referring others.

Join this website: Click here

6. Earncrypto:

What is EarnCrypto? What Makes It Different?

EarnCrypto works like most GPT sites (i.e. Swagbucks and PrizeRebel) up to a point. You complete offers like registering with your email, answer surveys, watch videos, and the like. In return for this, you get paid.

What is different about EarnCrypto is that this payment is in the form of Bitcoin. They also offer dozens of other cryptocurrenies for payment, including Etherium, Dogecoin, Dash, and others. For this review we’ll stick with Bitcoin. Instead of gift cards or cash, you get Bitcoin. But wait, you say, a single Bitcoin is worth like $4,000, right? Well, yes it is, but you earn small fractions of a Bitcoin at a time. Whether you think this is worthwhile is a personal choice — the dollar value of Bitcoin fluctuates quite a bit, and quickly. However, based on current exchange rates, the Bitcoin earned for various tasks seems like a fair amount.

How Does EarnCrypto Work?

Most of EarnCrypto works just like other GPT sites. There are several types of offers, and while the amount earned from them may not be the highest of these types of sites, it is not bad. Surveys are also decent, not the highest, but not unreasonably low, either. The video earnings are competitive, but then videos are not worth a lot anywhere.

Now the unique part of the site is cashing out. To receive Bitcoin you must have a Bitcoin address for the digital currency to be sent to. If you are unfamiliar with Bitcoin, the address is a string of characters provided by your Bitcoin wallet. For beginners to the world of cryptocurrency, we suggest signing up for an online wallet like Coinbase. Really, it is best to have your own local wallet eventually, but these services should be helpful in the beginning, and their charges are not outrageous. Once you are signed up, you can get an address for your wallet through the service’s Web interface, which is the address you provide EarnCrypto with when you cash out. In Coinbase your address is found under Accounts->My Wallet-> Receive.

EarnCrypto is legit. They are paying users. However, the site is pretty new, and who knows if they will go out of business? We think they are worth a shot, but it may be a bit riskier than the major earnign sites, and using Bitcoin might scare some users a way (which is a shame). If you are interested in cryptocurrencies, though, this is one cool way to earn a small amount to play with.

Join this website: Click here

From faucets:

A Bitcoin Faucet or, more in general, a Cryptocurrency Faucet is a website that grants to you to earn a free small amount of bitcoins (named satoshis) or other altcoins.

This is possible by just solving a captcha code, displaying several advertising and clicking on the claim button. The name, as you can imagine, comes from the similarity between a real faucet, that dispenses water, and a Bitcoin faucet, that give you free money.

Why a Bitcoin faucet should give you money for free?

Advertisements is the keyword for a Faucets. Without the revenue from advertising the faucet admins won’t be able to pay you. For this reason, the faucet pages are full of advertising that you need to display and click to receive your free Bitcoin.

Here is a list of some legit faucets that maybe help you getting some bitcoins:

1. Free Bitcoin:

FreeBitco, also known as Free Bitcoin, is a website which claims you can get free hourly bitcoins by playing games within a site. The domain of FreeBitco.in was registered in 2013 in the name of InterGlobal Limited as an owner and as per WHOIS data, the address of the owner is based on Belize City. This site offers you to earn money in bitcoins currency which is digital cryptocurrency and which can be change into USD from many banks around the world or can use to purchase many items online using Bitcoin wallet.

Ways to get free Bitcoins from FreeBitco:

It is free to join in FreeBitco. There are some kinds of games in Free Bitco and you will earn money when you play and win those games. The games are like, Free BTC, Multiply BTC and Lottery. Another way to earn money from FreeBitco is by referring people.

In Free BTC game, you will earn bitcoins by filling the captcha and clicking the roll button. FreeBitco claims that you can earn $200 per hour from this game, but that is not true at all, you even can't earn 0.0001% of that amount.

To play Multiply BTC game, you have to choose between manual bet and auto bet and you can multiply your money which you have earned from Free BTC in this game. However, you have to use your current Free BTC amount to play this Multiply BTC. It means you are losing your current amount and gaining it back. So, it is just a waste of your time and money to play this game because it is a complete gamble and most of time you will lose than make money form this game.

FreeBitco also claims that you can earn big prize in their weekly lottery. But you have to invest your money to buy that lottery ticket and everyone can guess how hard it can be to win lottery games.

Another way to earn money from Free Bitco is its referral program. You can earn 50% commissions of your referral wining amount if your referral win those games.

I will talk about how you can get referrals later in this book.

Free Bitcoin Faucet is the highest paying Bitcoin faucet online so far and i highly recommend to use this faucet as a beginner.

Join this amazing faucet: Click here

2. Bitfun:

BitFun.co is a site where you can make some money by playing the games,

gambling in its Fun Dice as well as by completing its offers and surveys. You can join it free of cost and can earn money by playing its games and completing its surveys and it is also paying on time.

You can also earn money by referring people in BitFun. You can earn 50% lifetime commission from referrals.

But, you can't expect to earn good amount of money from this site. Sometime even it will be impossible for you to make a little pocket money even after working for months. However, it is free to join, play and work, so you can definitely test it by yourself to find out either its earnings will satisfy you or not.

All payments from Bit Fun are made instantly and directly into your CoinPot account. This includes faucet claims, referral commission, dice winnings and survey/offer earnings.

How does coinpot work?

CoinPot is a brand new cryptocurrency microwallet, designed to collect and combine faucet payouts and earnings from a number of different faucets/sources – such as Bit Fun.

CoinPot supports multiple currencies: bitcoin, dogecoin and litecoin and dash.

Withdrawal options include XAPO, Faucet Hub, Faucet System and direct to your wallet via the blockchain. (NOTE: Each of these options has different withdrawal thresholds and some may incur a withdrawal fee).

Other benefits of CoinPot are…

- Increased security – optional 2FA

- Instant conversion between your coins (COMING SOON!)

What is the minimum withdraw?

Minimum withdrawal amount is 0.0001 btc.

There is a 0.00001 btc (1,000 satoshi) fee for withdrawals of less than 0.0005 btc (50,000 satoshi)

What are the advantages of the Bitfun.co?

- There are multiple ways to get free bitcoins.

- The ways to withdraw is very unique.

- The speed of the site is fast

- The same type of other websites are provided on Bitfun.co.

What are the disadvantages of Bitfun.co?

- The page has too many advertisements

- The site has no SSL certificate

On conclusion:

Bitfun.co is a reliable bitcoin faucet site where you can get free Bitcoins by multiple ways. You can claim from the high-paying faucet every 3 minutes.

Join this faucet: Click here

3. Moon bitcoin:

What is Moon Bitcoin and how it works?

Moon Bitcoin is a “faucet” program. It’s essentially a program that pays a fraction of bitcoins for users that completes simple activities.

The first step to start earning bitcoins is registering your account, just enter and confirm your email and you are registered.

To win bitcoins playing the faucet, it’s super simple and easy: after you are logged, in the page where it says “Claim your free bitcoin now?” just click on “Claim now”, then resolve the captcha and you’ll receive a message informing if you won or not.

You can claim every 5 minutes which is great considering that other sites have an interval of 1 hour.

Other ways to earn money with Moon Bitcoin:

At moonbit.co.in you also have other ways to earn bitcoins. Besides the faucet, you have few other ways to earn free bitcoins.

Surveys and offers: if you are not lucky enough to win the faucet, you can simply complete offers and surveys. There are a bunch of surveys and offers that anyone can complete. Some basics offers takes few minutes while others are hard to complete but are paying much more.

You also will find offers where you just need to watch short videos or download and test apps. Depending of your profile it’s a great way to earn bitcoins.

Is it scam or legit?

Moonbit.co.in was launched in 2014 and until now in 2017 it seems to be paying with very few complains. It’s also a very popular bitcoin faucet, so I believe that they have many advertisers, so they can pay users in time.

Payment rules:

According their terms, all payments are made instantly and directly into your CoinPot account. Coinpoint is a cryptocurrency wallet where you can receive bitcoins payments.

Join this faucet: Click here

4. Bonus bitcoin:

Bonus Bitcoin is a mobile friendly website. When you visit Bonus Bitcoin for the first time, you need to register in order to continue. After registration, you'll enter a website with a simple layout. Probably a little bit heavy on advertising however. It's not to bothersome since advertising income is the main source of income. Still the advertising opening new tabs is a minor annoyance.

Bonus Bitcoin offers the possibility to deposit Bitcoin to wager in a dice game. Also Bonus Bitcoin has an offer wall for offers and surveys.

There is an option to claim the average amount or to claim a random amount. Since the chances of winning jackpot are slim, it is probably best to settle for the average amount.

The minimal amount for withdrawal is 10.000 Satoshi. However, due to high mining fees, a fee of 1.000 Satoshi was introduced by Bonus Bitcoin. No fees have to be payed for withdrawal of >50.000 Satoshi.

There is a 5% bonus of the total of all faucet claims from the past 72 hours. This makes Bonus Bitcoin a very interesting faucet for busy clients. There is no statement on how the faucet owner can fund this faucet and the 5% bonus. However, considering a Alexa rating of about 9.000, the site will generate enough income from advertising.

Why do I think Bonus Bitcoin can be trusted? Well, of course there is no guarantee at all, but ...

-The site has launched in 2015;

-The Alexa rating (popularity) is <9000;

-The site uses safe encryption (SSL) for sending personal information like email adres and password.

Conclusion:

The website Bonus Bitcoin is a very good Bitcoin faucets. Reliable and straight forward on design and content. Very interesting 5% bonus. A minor annoyance however is the opening of advertising on new tabs.

Join this faucet: Click here

5. Bitcoinker:

Bitcoinker was built in order to help people get to know Bitcoin better and earn some Satoshis along the way. However, since some people tend to take advantage of such websites the following rules must be followed:

You are not allowed to use your own Bitcoin address as your referral (also known as double claiming).

You can only claim once every 5 minutes.

Be kind to others in the comment section, bad language will not be tolerated.

Bots are not allowed on Bitcoinker.

You cannot claim more than 120 times in 24 hours and Captcha solving services and software are not allowed on Bitcoinker.

Breaking one or more of these rules can (and probably will) get you banned from Bitcoinker.

If you feel you’ve been banned by mistake or have any other question regarding the rules of the site please contact from site through the comment form on the homepage.

Join this faucet: Click here

Earn from mining:

What is Bitcoin Mining?

Bitcoin mining is the process by which transactions are verified and added to the public ledger, known as the block chain, and also the means through which new bitcoin are released.  Anyone with access to the internet and suitable hardware can participate in mining.  The mining process involves compiling recent transactions into blocks and trying to solve a computationally difficult puzzle.  The participant who first solves the puzzle gets to place the next block on the block chain and claim the rewards.  The rewards, which incentivize mining, are both the transaction fees associated with the transactions compiled in the block as well as newly released bitcoin.

Here is some places for mining bitcoin that are definitely interesting:

1. Genesis mining:

Genesis Mining was founded in 2013. It currently owns mining farms located in Europe, America and Asia but exact locations are not known to the general public due to security reasons.Genesis Mining is the most transparent cloud mining company and not a scam.

Hashing24 and GM are the only two cloud mining companies we are even willing to write about.

It is arguably the largest and most popular cloud mining provider for Bitcoin, Ethereum, and other coins.It has even registered with the SEC for a Bitcoin mining fund.

Note that this does not mean Genesis Mining is profitable, but means that Genesis Mining honestly provides the services it offers.

It is important to note that these mining contracts are life time contracts, meaning they do not have a maturity date and as long as the contract is profitable you will continue to mine and receive payouts.

How Does Genesis Mining Work?

Genesis Mining, according to their website, is an easy and safe way to purchase hash power without having to deal with the complex hardware and software set up.

Genesis Mining specializes in building the most efficient and reliable mining rigs that they offer to their clients for rent. All you need to do is set up an account with them to start mining.

After signing up, fund your account via Bitcoin, PayPal, credit card, or wire transfer, and then choose the mining plan that’s best for you.

Pricing:

For newbies you can start with a 100 GH/s (Gold) lifetime Bitcoin mining contract which will cost you $19. It will help you in understanding how cloud mining works and what the profitability might be.

If that proves to be small you can try the 2,000 GH/s (Platinum) lifetime Bitcoin mining contract and this will cost you $340.

The third and the largest is the 10,000 GH/s (Diamond) lifetime Bitcoin mining contract which will cost you $1,600.

What Coins Can You Mine?

Genesis mining makes it possible for you to earn different coins but it is dependent on which contract you buy.

Let us now look at different contracts and the different coins you can mine as of June 2016.

For X11 contracts you can mine the following coins: Bitcoin, Litecoin, Dogecoin, Dash, Peercoin, Startcoin and Namecoin.

For SHA-256 contracts you can mine the following coins: Bitcoin, Litecoin, Dash, Zetacoin and Darkcoin.

Profitability:

Of course it makes no sense buying contracts from Genesis Mining if it’s not profitable.

With that in mind let us analyze the profitability of the different contracts I mentioned under the previous section i.e. SHA-256 and X11.

Please note:

The factors that make a contract profitable or not are constantly changing. Each coin’s price, network difficulty, and hash rate change every day. Read our article on mining profitability to learn more.

SHA-256: You can expect payouts of 0.37mBTC per 1TH/s per day and a cost of 0.25 BTC per 1TH/s so expect to break-even after approximately 670 days.

X11: You can expect payouts of 0.027mBTC per 1MH/s per day and a cost of 13.6mBTC per 1MH/s therefore expect to break-even after approximately 500 days.

It is also important to keep in mind that for lifetime contracts as long as they are profitable, a small maintenance fee is deducted.

How is Genesis Mining Different from Other Cloud Mining Providers?

As mentioned earlier, Genesis Mining is the largest and most popular cloud mining provider.Genesis Mining has made mining an easy and pleasant experience.

For any miner, a significant investment in mining hardware is required. If you cloud mine with Genesis Mining you will not have to go through the hassles of setting up hardware or maintenance of mining rigs.

With Genesis Mining remember you are mining online therefore you will not have to deal with loud rigs which produce a lot of heat. There are also no mining pool fees.

One factor that really stands out is the fact that you can decide which coins you want to mine with the purchased hashpower. This makes it possible for you to split up your total hashpower to different coins.

It is clear that GM aims to provide both the average miner and the big investor. Genesis Mining currently has more than 300,000 members.

There have been serious concerns of whether Genesis Mining is legit or a scam but after doing research it is quite clear that it is not a scam; that does not mean Genesis Mining is profitable, but means that Genesis Mining honestly provides the services it offers.

Genesis Mining is great for cloud miners who want to mine without having to go through the stress of choosing a bitcoin mining pool, hardware, software or setting up a rig at home.

Start mining by joining: Click here

2. Hashflare:

On 23rd of April 2015, HashFlare has been launched officially by HashCoins and that is because of those initial offer during end of 2014 on hosted mining contract. Both altcoins and Bitcoin has been offered by HashFlare for cloud mining service. Non-stock version of Apollo miner has been used for Bitcoin mining with SHA-256. On the other hand they utilized Ares miner for Scrypt mining. As a parent business, HashCoins company provides all hardware to use in their datacenter of two Megawatt. HashCoins was founded by Sergei Potapenko on 2013 and was based in Talin, Estonia.

HashFlare on 30th of June 2015, reached over Ten thousand consumers that

are using their services of cloud mining with over 1 PH/S of hash rate generated.

Trust Rating:

Being the newest player in cloud mining industry, HashFlare offered services such as Scrypt mining and SHA-256 as mention above. Considering that they are just newbie company of cloud mining and they don't have any archive to check for past payout history, I am not having any issues with them and I have been already using their services for a month now.

One thing that you can be assured of is that they provides details on their physical address of their company and also enumerated list of their members and with photos. You will also be amaze that they have a feature like you can switch or change mining pools which of course other cloud mining company have it and no proof that a contract is just pointing to specific pool.

Photos of Bitcoin mining operation though hasn't been revealed yet but their mining operation of Scrypt and data center has shared photos already. One of their representatives explained that there's a difference on the looks of the racks between that of Apollo and Ares, which he added that Ares' racks are way more nicer.

On my on opinion, it would be better if at least they ask one of their technical guys to shoot one photo even if the look isn't that good. That 1 PH/S is an specification of about 900 Apollo V3s or more which consolidates to have at least 90 racks of 10.

Price Rating:

More or less 0.00178 BTC/GHS contracts of Bitcoin cloud mining in HashFlare, which put them on the spot as most expensive contracts upon writing this review. On my list of reviews, there's only one company surpassed HashFlares rate and it's more expensive by one percent. On the industry, HashFlare is being tied as one of the highest rate in Bitcoin mining contract.

Having said that, they certainly offer discounts. One example for that is

during 2015 summer which is ten percent off for purchase on 100GH/S or

even more, then twenty percent off on purchasing 5 TH/S or even more.

One they successfully purchase accounts then they can start using the services with lesser price. On the other hand they are also offering low price maintenance fees which is affordable and you would love on their cloud mining services.

Maintenance Fee Rating:

Yes, they are the 2nd highest cloud mining contract overall but they also offered a very low maintenance cost that any cloud mining company has except those cloud mining companies that offers no fees for maintenance.

It's remarkable to have USD 0.03/GH/month maintenance fee and that might be because of a lower electricity cost in Estonia and on that manner, it's the best thing also to happen after those no-fees maintenance.

The maintenance cost might drop even more considering that HashFlare is just mining with aged technology of Apollo and might switch to Uranus in the future.

Dashboard Rating:

HashFlare also has a very awesome cloud mining interface to work on. On behalf of usability, I guess they offered to be one-third of the overall cloud

mining companies with their features and stuffs.

The payments withdrawal also is very smooth and it has a two-way confirmation process of authentication that will be sent thru email. Their dashboard interface shows a graphical representation of balances, revenue per day / TH, earnings overtime and mining pool allocation.

All information were tabulated in an orderly manner. HashFlare's advantage is the pool allocation of mining where users can choose or select pool that other companies don't have.

Payment Reliability Rating:

HashFlare is on time in terms of all payments made and as expected, revenue was exact when deducting maintenance fees. While using only for one month on their service, they are really on track and everything runs smoothly.

When I tried withdrawing my Bitcoin from HashFlare account, it appears only Fifthteen minutes to appear in my wallet and that is fast transaction to the block chain.

HashFlare Referral:

HashFlare also offers a ten percent referral bonus which makes them the same with the highest rate cloud mining company offering discounts. They never offer signup bonus for this time but they have special offers from time to time. In short HashFLare plays it well to receive a solid grade on generosity.

Conclusion:

HashFlare has a competitive price and a lot of offers like maintenance fees and bonuses. They are not the most trusted cloud mining company though but they runs smoothly that in the future could gain more confidence from customers.

Join this cloud mining: Click here

3. Miner gate:

Minergate mining pool has been created by a group of cryptocurrency enthusiasts. They have started with bitcoin mining but soon expanded the pool for multiple altcoins and introduced the option to simultaneously mine different coins without the decrease in hashrate.

Minergate miners global networkMinergate is not listing it’s owners and founders on their platform and the company’s location is unknown as well. Minergate CEO, Claude Lecomte is frequently appearing on cryptocurrency sites to share his view on bitcoin, altcoins and blockchain technology. However apart from crypto blogs, Lecomte’s professional background is not on the internet. Therefore it is not known who owns or who are running the company. The hashpower for bitcoin cloud mining is provided by Hashing24 company.

Hashing24 is a Scotland based cloud mining service provided which is using ASIC miner chips from the newest series to keep mining profitable. Their mining farm is located in Iceland and Georgia. They are using air and immersion cooling technology in order to keep costs at a low level.

Services Provided:

The main function of Minergate is the multi-cryptocurrency mining pool. With their software, miners can join their pool and choose from the various altcoins or let the system choose for them.  Due to the automine function that they call as smart mining contract, it is possible to automatically mine the most profitable coins from the hashpower purchased or ownerd. In order to use the service, Minergate charges 1%-1.5% pool fees. Payouts are based on PPS or PPLNS methods that is deducted from the daily earnings.

Minergate also offers cloud mining services for bitcoin through the contracts provided by their partner Hashing24. The hashpowers can be directly purchased from Minergate website after registration. On the Dashboard, clients can setup the mining plan by purchasing the amount of hashpower desired. After choosing the right package, on the payment details page a unique bitcoin address is provided where the price of the contract should be transferred to. Minergate only allows bitcoin as payment method, there is no option to pay by credit card or wire transfer for the hashpower.

The minimum purchase amount for bitcoin cloud mining is 20GH/s. The contract is not starting if the payment on the provided bitcoin account is below the price. Also, the maintenance fee is deducted from the account daily and if there is not enough funds on the account for 3  consecutive days the mining contract is cancelled. The earnings are starting 24 hours after the contract has started.

Users receive the earnings from cloud mining as soon as the block is found and added to the blockchain, the payouts are happening daily. In order to increase security, Minergate uses email confirmation for all transactions, including payouts and purchases.

The lowest threshold for withdrawals is set to 0.01 coins for each crypocurrency, including bitcoin as well. This withdrawal threshold is high considering the bitcoin price is much higher than the rest of the coins, so in order to cash out the invested money, clients have to wait until enough money is gathered on the account from the mining. And mining 0.01 BTC in these days either require a lot of hashing power of a lot of time.

The Google Play application lets the users monitor their mining activity on their smartphones from anywhere at anytime. Minergate offers various charts and tables to monitor the performance of the mining pool. They also have a detailed information sheet about altcoins, it’s specifications, strenghts and weaknesses that can help the clients to choose the optimal altcoin combination they this is the most profitable.

Fees and Pricing Schedule:

Minergate setup a planClients are able to purchase bitcoin cloud mining services starting from 20 GH/s. This minimum purchase is much higher compared to other cloud hashing companies, which usually offers cloud mining from 1 GH/s. At Minergate, clients can buy cloud mining contracts up to 1 million GH/s. Considering the size of the biggest contract, probably in that case the full capacity of Hashing24 miners are purchased all at once. The price of bitcoin cloud mining is a linear function of the hashpower purchased.

20 GH/s bitcoin cloud mining costs 0.0034 BTC

100 GH/s bitcoin cloud mining costs 0.017 BTC

500 GH/s bitcoin cloud mining costs 0.085 BTC

While the cloud mining contracts are priced in bitcoins, the maintenance fees are set in US dollars. After each 20 GH/s power purchased, clients pay 0.0066 USD maintenance fee that is a relatively low fee compared to competitors.

Minergate User Experience:

Although the main profile of Minergate is not cloud mining, they make the process of purchasing hashpower quite smooth. The FAQ section has all the details, although the prices are only disclosed after registration. The calculator showing the price of the possible contracts are easy to use and very transparent.

Minergate website is professionally built and easy to navigate on. Although the option to purchase bitcoin hashpower is hidden deep in the site, the FAQ section has very clear guidance how to find that specific ’Buy’ button. Which eventually makes their sales revenue, so they better have it written clearly.

Overall Conclusion:

Minergate is a multicurrency mining pool that recently started to provide cloud mining services for bitcoin. Even though their main activity is not cloud mining, the FAQ section perfectly describes the process how to buy contracts and what are the conditions in a plain, transparent language. The pricing is very straight forward, although the minimum purchase threshold of 20 GH/s means first time users have to commit themselves in order to try the service. Overall Minergate would be a very promising cloud miner on the market, however the lack of information on the company should warns users whether the cloud miner is operating legitimately.

Join this mining pool: Click here

From jobs:

To earn bitcoins, working on freelance site(s) is a good idea if you have some potential to do something. By, gaining experience you could earn even 1 bitcoin per day. Unlike bitcoin faucets & bitcoin get paid to complete tasks sites, freelance job is very effective and also you can utilize your full skills to work from home without any investment.

How to find freelance jobs:

- To find freelance online jobs that pays you for working on part time from home, you should join a freelance marketplace. It will be good if you repeat the same on many, to increase your opportunities.

- After joining a freelance site you should complete your profile which will be your resume when you apply or submit proposal for a job.

- The key to success is adding portfolio to your profile. Portfolio will show your professionalism and your ability. Clients prefer a profile with portfolio.

- Now search for a job using the keyword in search box. After finding a right job, enter it, read their terms and submit your proposal you will get a job for sure.

- I recommend you to do this in bitcoin based freelance site as it has low competition.

Top freelance site which pays bitcoins for working part time:

1. Cryptogrind:

Founded by Richard Macarthy, Cryptogrind matches employers with freelancers, provides escrow addresses to hold payment until job completion, and acts as third-key mediator in the case of a dispute. The top-earning freelancer on Cryptogrind is “billy,” a developer who offers Bitcoin integration for website owners who want to accept cryptocurrency for payment. While billy is the top-earner, it must be remembered that he’s completed only one job; Cryptogrind is new and its talent pool is in its early stages.

Unlike marketplaces like Fiverr, which are difficult to compete in due to price floors and un-advertised add-on charges, Cryptogrind and the others listed here allow employers and freelancers to agree upon their own price for a job. Cryptogrind keeps a 4% fee of all escrowed funds.

The service has also taken great pains to prevent Bitcoin theft of multisignature escrow keys, reporting, “With the use of Node.js and Bitcore technology, we access the blockchain directly with no need for hot wallets.”

Join and find a bitcoin job: Click here

2. XBTFreelancer:

Employers currently posting at XBTFreelancer include ShapeShift and

Coinbase, along with a host of other blogging, development, marketing, and search engine optimization jobs.

The service encourages freelancers to establish “milestones” of set prices with employers. This way, if a job is long and complex, freelancers can get paid as they complete each milestone, and the employer can give consistent feedback that the work is satisfactory.

XBTFreelancer performs the escrow services — similar to Cryptogrind — and keeps 5% of escrowed funds in fees. The service’s site also features a how-to section for those looking to pay or be paid in Bitcoin, but who feel unsure about how to start.

Join by : Click here

From online casinos:

1. Crypto games:

Crypto-Games houses a dice, slot, roulette, video poker and software blackjack platform with competitive odds, support for a strong range of crypto currencies and even jackpots for dice players. The option to invest in the house bankroll is available for the currency of your choice and the entire operation is founded on provably fair algorithms and displays bets on a public ledger for all players to witness. While the interface is not as flashy as other sites, it is fully functional and has a built in chat system to talk with other players.

Dice gaming provides a full array of betting options to modify your bet amounts if playing on auto If you are making your first foray into the world of crypto currency gambling, Crypto-Games.net is a wonderful place to start.

The Interface:

Our biggest gripe is that the color scheme is very bland using grey and black. This isn’t exactly the most attractive site on the internet for dice, slots and blackjack but it does get the job done. Navigation of the site is straight forward and there’s even a chat box to talk to other players. Just remember to tone down the language as you can be banned for profanity and other unnecessary things.

There is an option to view your personal statistics as well as global statistics which is a great feature not found on other dice sites. You can also view statistics on the top players including most wagered, most bids, most tips, most chat messages and so on.

Provably Fair and House Edge:

Like all legitimate dice sites, Crypto-Games displays its seeds publically for the world to see. By entering the server and client seeds into a generator and converting the first few digits into decimal, you can prove the fairness which gives members the peace of mind they need to verify fairness on both sides of the fence. Since the site has dice, slots, roulette, video poker and blackjack, you can actually verify the fairness for all four games. Being able to do this is the industry standard and Crypto-Games has ensured they are providing a solid environment for Bitcoin and other crypto currency gaming.

The house edge for each game varies. It is important to note that the house edge is stacked on top of the odds of winning for the slots game, which gives players a 49.7% chance to win on each spin.

The house edge is very fair for players, more so than real casinos in relation to slots and blackjack. Since these house edges are quite fair in favor of the player, Crypto-Games is a great place to gamble your crypto currencies on based on this premise alone.

Dice Auto Bets:

All traditional dice sites let player set up automatic bets for their dice. Players can adjust many factors when betting on auto mode. You can adjust your payout from the standard 2x up to 9,920x but this comes at the price of sacrificing your probability of winning. Fully customized auto bets will allow players to customize their bets based on options in the chart below.

As you can see, the betting system gives you full customization of your betting patterns as you win and lose. This is advantageous for advanced users who don’t believe in gamblers fallacy.

The site makes no mention of using bots whatsoever so it is presumed they are permitted if you wish to use one. However, take the risk at your own caution. We are no responsible if you are banned for using a bot.

Faucet:

Crypto-Games provides a faucet for players once every 3 minutes from a single IP address. You can request 0.00001 BTC to play with. You can actually increase your faucet bonus depending on how many messages you’ve left in chat, how many players you’ve referred to the site, loyalty (calculated in days), invested BTC and wagered funds. Each level you obtain increases the amount you receive for each faucet request as well as how many times a day you can request funds from the faucet. This is very competitive in comparison to other top tier dice sites and keeps players on the site for longer.

The Jackpot:

Interestingly enough there is a jackpot to be won if your roll is 7.777 or 77,777, your roll is a winning roll and if the last two digits of your dice bet ID are 77. You can only win 100% of the jackpot of your bet amount is 0.005 BTC or more. You will lose a chunk of the jackpot in proportion to far below 0.005 BTC you bet. So if you bet 0.0025 BTC, you would get 50% of the jackpot.

The jackpot currently sits at $660 USD which is a decent amount although the odds of hitting is are quite low.

Slots and Blackjack:

The slots and blackjack portions of the site are very basic. The slots game is a traditional 5 reels slot game that lets you bet in any crypto currency you’d like. Keep in mind the odds of winning are around 49,7% so this is certainly not a great way to gamble on the site.

The blackjack is software based with a max bet of 100,000 credits which is the equivalent of 0.5 BTC. Again, the blackjack is not a great way to gamble but certainly an excellent way to have fun while you let your auto bets roll in the background.

Roulette:

Site is offering european roulette with single zero and 2.7% house edge. Maximum win on single field is limited to 0.5 BTC and nice how to play instructions for beginners.

As all games at crypto-games.net, roulette is provably fair also with instructions how players can verify their bets.

Video Poker:

crypto-games.net bitcoin video pokerYou can play three variants of poker (Jacks or better, Tens or better and Bonus poker). After confirming your wager amount, press Deal and you will be dealt five cards. You will then have the possibility to hold any combination, all, or none of the 5 cards you were given. Once done, click Deal button again to finish the hand. Win up to 12 Bitcoin with one bet hitting Royal Flush!

The game is provably fair and has competitive house edges: Jacks or Better – 2.13%, Tens or Better – 2.08%, Bonus poker – 2.09%

A Great Place for Beginners:

If it’s your first time gambling with crypto currencies then Crypto-Games is a great place to play. The site may not look spectacular but is provably fair and fully functional with a large community you can communicate with through the chat box. With full support for auto betting and slew of options to vary your betting ranges players can have a great time playing on the site even if they’re having a few spins on the slots game or hands of blackjack.

Join this casino: Click here

2. One hash:

OneHash is a relatively new gambling site that offers a distinctive kind of experience. As its tagline states, it specializes in mutual betting wherein bettors choose sides, place their bets, and win an amount proportionate to the bet they made. OneHash describes mutual betting as an adrenaline-pumping ways to bet on sports teams because the stakes are said to be free from corporate gambling machines and gaming algorithms.

OneHash is a bitcoin gambling site that allows two ways for placing bets: through the OneHash wallet and through direct transfers from the players’ bitcoin wallet to a unique bitcoin wallet address generated by OneHash for a specific bet. The site was originally introduced to just let players place bets against each other on their favorite teams with bitcoins. It was entirely a mutual bitcoin betting site focusing on sports betting. It has since evolved into a bitcoin gambling site with more gaming options. It now features slots, dice, and options betting.

Account Registration Not Needed:

You don’t have to sign up for an account to play on OneHash. You can immediately proceed to find a game and placing your bet. You just have to enter your bitcoin address. However, we recommend registering for an account for convenience. It would be easier to play, win, and withdraw winnings if you have an account.

Registering for a OneHash account is a short and simple process. You will only be asked to enter your email address and nominate a password. Once you submit the form, your account registration is immediately processed and you are automatically logged into your account. You may encounter some issues with the CAPTCHA, though. In our experience, we had to switch to a different browser (Chrome) to sign up because there seems to be an issue with Firefox and the CAPTCHA system on OneHash. No email verification is required to complete the account registration.  We also did not receive any email regarding the registration.

The OneHash User Interface:

The user interface for OneHash would likely appear new to those who have already tried other online casinos. However, it’s not difficult to figure out. The menu bar that is usually found on top of the site is on the left side. The links to all of the important pages of the site are presented on this menu.

There is no Profile Page on OneHash. What you will find are pages for the Settings, Cashier/Wallet, Betting History, and Calendar. The Settings page has sections where you can enable two-factor authentication, add your refund wallet address, choose which notifications you want to receive, and change your password.

The game interfaces are simple, intuitive, and somewhat attractive. They have a minimalistic but modern look. Responsiveness is also not an issue. You only need a decent and stable internet connection to be able to smoothly play on OneHash.

The OneHash website can be viewed in languages other than English. The site language toggle on the lower left side of the site lets you switch the site’s language to Spanish, Portuguese, Russian, and Chinese.

Interestingly, OneHash does not seem to have a session timeout. Even after leaving the site idle for several hours and putting our computer to sleep, we were still able to go back to the site without being asked to sign in again.

OneHash Games:

There are four main games on OneHash. These are the slots, dice, options betting, and the original mutual sports and events betting game (all of the betting games are counted as one here). The mutual betting game covers the following sports and events: basketball, esports, American football, hockey, baseball, rugby, volleyball, handball, combat sports, cricket, tennis, motorsport, special events, and cryptocurrency prices.

The links to the different games are neatly laid out on the left side. Slots are actually just one slots game, not a collection of slots games. It’s the same with dice and options market betting.

Unfortunately, there are no free versions of the games. OneHash can’t be considered a free bitcoin casino. You really have to make a deposit or to send bitcoins to OneHash before you can play.

OneHash Software and Fairness:

The games on OneHash are apparently proprietary. They have been developed specifically for OneHash’s exclusive use. The slots and dice games are provably fair. Obviously, there’s no need for further proof of fairness when it comes to the mutual betting games as they are based on real events.

To test the fairness of the dice and slots games, just click on the Bet Verification option on top of the game interface. Doing this will show the details on how you can do the fairness test.

There’s no need for special software to play on OneHash. You don’t even have to get Flash.  The games are mostly responsive although we noticed that having the site opened in at least 4 tabs on Chrome for a long time (several hours) made the browser consume more than the usual RAM. This led to some stutters on the browser. This can be quickly addressed, though, with a simple restart. You should be able to immediately go back to your account after restarting the browser (you will not be required to log in again).

OneHash Is Mobile-Friendly:

While it has no mobile apps, the OneHash website is mobile-friendly. The site’s layout and the amount of content shown are automatically adjusted according to the display size of the device used to access it. As such, players can just load the site on almost any mobile browser and proceed to play.

Currencies, Deposits, and Withdrawals:

Bitcoin is the only currency accepted on OneHash. To make a deposit, just click on the Deposit button on the Cashier/Wallet page. This will open a modal window wherein you can enter your bitcoin wallet address (if you have not entered it yet). After entering your bitcoin wallet address, you will then be asked to present your bitcoin wallet address QR code to your device’s camera. OneHash will scan your QR code through your camera.

We think this way of making a deposit is rather difficult. It should be just an option. OneHash should provide an option to make deposits by sending the bitcoins to a wallet address. Also, what happens if the player users a mobile device? How can the QR code be flashed to the device’s camera if the bitcoin wallet app and the browser (that has OneHash on it) can’t be on the same screen at the same time? The OneHash wallet can only store a maximum of 1 BTC. Making deposits higher than 1 BTC is not allowed. Amounts exceeding 1 BTC are automatically sent back to a player’s bitcoin wallet.

For withdrawals, you just have to click on the Withdraw button under the Wallet page. The funds you withdraw will be sent to the bitcoin wallet address you added before you could make a deposit. Your withdrawal amount should be at least 0.005 BTC. Withdrawals need to be manually verified by the OneHash team before the actual transfer of bitcoins can take place. This means withdrawals can’t be instant or very quick.

OneHash Bonuses, Offers, and Affiliate Program:

OneHash does not offer a lot of bonuses and promotions. It only has a deposit bonus and a bitcoin faucet.

The deposit bonus is essentially just a first deposit bonus. It is only granted once, on the first deposit made. The bonus is 100% of the deposit but not higher than 0.1 BTC. There is a rollover requirement for this bonus and it’s quite complicated. It is advisable to contact support first to clarify the terms before you avail this bonus.

The bitcoin faucet, on the other hand, lets you claim 0.000001 BTC every 10 minutes.

Country Restrictions and Anonymity:

OneHash does not have country restrictions. It accepts players from the United States and other parts of the world. Just like in other online casinos, though, players need to be of legal age or at least 18 years old and there should be no laws in their respective countries or jurisdictions that prohibit gambling on sites like OneHash. It is deemed the responsibility of players to ascertain that there are no such laws in their countries. Also, players should not be under a self-exclusion agreement with other gambling sites or traditional casinos.

When it comes to anonymity, the OneHash Terms and Conditions does not mention anything about verifying the identification of its players. As such, OneHash can be considered as an anonymous bitcoin casino. It does not require players to submit identification documents to verify their identity. Personal details are not required during and after account registration.

OneHash License, Regulation, and Security:

The OneHash website does not provide details about licensing and regulation.

When it comes to security, OneHash implements the basic https or SSL encryption for its website to protect players’ information. Also, OneHash provides the option to enable two-factor authentication to better protect players’ accounts.

The bitcoin deposits of player are stored in a cold wallet. Because of this, withdrawals may take some time but this is being implemented for the sake of security. Withdrawals are being manually verified by the OneHash team.

OneHash Player Support:

Player support on OneHash is available 24/7 through email and live chat. You have to go to the Support page (link is on the left sidebar/menu bar) to use the email sending form. You can directly email your questions to OneHash to this address: contact@onehash.com. For live chat support, just click on the persistent live chat button on the lower right corner of the site. You may also try to reach out to OneHash’s support team through its social media accounts (Facebook, Twitter, and Instagram). The links are also on the menu to the left. By the way, if you use live chat support, there are times when you don’t get a response on live chat but there’s actually a response sent to your email. Apparently, this happens when live chat has the “Away” status, and another support staff responds to your live chat messages through email.

Pros and Cons:

Pros:

- Intuitive interface

- Provably fair slots and dice games

- Quick and easy registration, or play without signing up for an account

- Anonymous playing

Cons:

- OneHash needs to use your camera before you can make a deposit (to scan your bitcoin wallet QR code)

- Limited number of games

- Relatively low first deposit bonus

Join this gambling site: Click here

3. Betcoin:

Accepting both Bitcoin and Litecoin and players from all countries are welcome: Betcoin.ag is a full-fledged online casino gaming website with features that’ll give the top online casino websites a run for their business. Being one of the newer casino websites online, it started up in fourth quarter of 2013.

Betcoin.ag was founded by Ali Bagheri and Magnus Lindberg and since its release the website has gone through a considerable change and improvement in the previous year’s improving on both user experience and security.  Earlier the website was running separate URLs for each game (as older players will be able to confirm), but now in their current design they have consolidated all their games and services under one single URL the Betcoin.ag. Also to add this website is one of the few websites that accepts players and bets from USA.

We were very impressed with the clean, easy to use and highly customized user interface with all the relevant buttons and links on the dashboard neatly spaced and easily reachable. During our Betcoin.ag visit, we noticed that the homepage includes a single page kind of styled UI with all the page elements and links neatly stacked one after the other in a single page.

Betcoin.ag Casino Games:

Betcoin.ag offers a huge online game library with amazing animations and breathtaking gaming experience – I had fun writing Betcoin.ag review – the games are addicting!. There is absolutely everything on this website from popular casino games: Bitcoin Dice,  to slots, table games, card games, and many more developed and operated by credible software and online game providers. over 160 games to choose from with tons of in-client options for games that were very unique and we are yet to see anything of this sort.

There is a specialized section for those interested in real time sports betting as well. Betcoin.ag offers a Bitcoin sportsbook gambling arena which covers betting on all major sports events round the globe including Bitcoin Soccer betting, Bitcoin Tennis betting, Ice Hockey betting, Basketball betting, Football betting, Boxing, Bitcoin MMA gambling, Handball betting, Table Tennis games betting and even betting on eSports events like World of Tanks.

You can find in Betcoin.ag some live Bitcoin games:

- Live Roulette Bitcoin games

- Live Baccarat

- Live Blackjack Bitcoin games

- Live Keno

- Live Lottery

Poker Software used by Betcoin.ag:

Betcoin.ag offers numerous poker tables, the poker client can be downloaded on both PC, Mac but we were able to access both downloadable and web versions of it during testing as well. Betcoin.ag uses Winning Poker Network as their software, we noticed highly identical features and options that are there on the vanilla version, and nonetheless it is an excellent poker room and is very popular among online poker players.

Is Betcoin Casino Provably Fair? (Yes!)

One of the leading judging methods for fairness of a Bitcoin poker is to test the reliability and functionality of provably fairness, this feature allows users to verify the fairness in each hand that is played and it ensures that no manipulations of results are being done. There is a specific code that is employed at both the server as well as at the player’s end to ensure reliability and fairness. Betcoin.ag is a provably fair website and you can find more information on Betcoin.ag provably fair.

Language options on Betcoin.ag:

By default the betcoin.ag is available in English but it can be translated to almost any language (90 to be precise), there is a Google translator toolbar located at the lower left corner of the screen which can be used if you would like the website translated into any language that is provided by the Google’s plugin, but google translator is not 100% accurate when it comes to translation and sometimes the actual meaning of sentences gets lost during translation.  We also noticed some differences on sportsbook area, it seemed like it was still under development during the writing of this post as the language selection bar only displayed one language “English”.

Betcoin Casino Mobile Friendliness Test:

Betcoin Casino is fully accessible on all media devices with a browser capability. Though the Casino can be accessed via a webbrowser as stated earlier, the process is a bit complicated for non-techy users and can be confusing for new players.

While we were visiting Betcoin.ag Casino on the mobile we noticed that there were no user avatars or animated dealers, the only way to identify players was via their user name. The UI elements for mobile were probably trimmed down to reduce processing cycles and ram usage.

Betcoin.ag Signing up:

Signup is both secure and easy with no documentation or proof of any sort required; all you will need is an Email address, username and a password. During our time we were able to sign up using a Gmail address. Overall it took us less than 10 minutes in total to get up and running with all services enabled. The response time was great and confirmation E-mail was almost instantaneous.

Depositing Coins in Betcoin Casino:

As with the signup process depositing cryptocurrency to buy credits on the website is extremely easy. Betcoin.ag accepts only Bitcoin and Litecoin cryptocurrency and no personal information is required whatsoever during deposit.

During our Betcoin Casino visit we were able to deposit money by sending coins to the wallet address and also via scanning the QR code; both methods worked flawlessly and were almost instantaneous.

Deposit Bonus options for players on Betcoin.ag:

We did notice an attractive bonus of 100%, 50% and 25% for first, second and third deposits respectively. What this means is that players can double their initial deposit (minimum 0.05BTC) amount by contacting support and as per current offers a free roll is also available to first time depositors. Also to add, there are more chances to earn bonuses, extra credits and boosts via promotional offers, affiliate programs and tournaments, it is highly unlikely that a user will every run out of such offers or deals.

Bonus page:

To elaborate further on this topic the Betcoin Casino has 9 total Bonuses to offer:

1. New Depositor Free roll: A chance to get into the 250 GTD New Depositor Freeroll

2. 1 BTC First deposit bonus: A limited period offer of 1 BTC deposit bonus as a first deposit.

3. 100% first deposit bonus: 100% first deposit bonus upto 1BTC (1000 credits) and 1 free spin.

4. 50% 2nd deposit bonus: 50% second deposit bonus upto 1BTC (1000credits) and 1 free spin.

5. 25% 3rd deposit bonus: 25% second deposit bonus upto 1BTC (1000credits) and 1 free spin.

6. Sit and Crush: A chance to participate in Sit and Go Tournaments.

7. Daily double MTT Jackpot: Access to one of the most paying jackpot on the website.

8. Daily Coin 1BTC GTD: Access to one of the sub Tournaments of Daily Double MTT Jackpot.

9. 110%-150% Table Starter Rakeback: A special Rakeback of upto 150% for ring game table starters.

Betcoin Casino’s VIP Program for Players:

Betcoin.ag VIP program is something unique; as soon as we signed up we were automatically registered for the benefits that come with the VIP program. The program offers multiple stages of Bonuses and rewards to players, needless to say loyalty pays more and once players get to a certain level they have access to some considerable rewards and bonuses.

The VIP program is neatly divided into 7 leagues and  3 levels, with rewards and bonuses increasing at each level up to a considerable Rakebacks and Lossbacks, what this means is that you can get handsome returns on not only what you earn but also if you lose your bets you can still get some returns out of them.

The interesting thing for us was that most Criptocoin currency gambling websites offer no more than 30-35 Rakebacks but betcoin.ag during the time of writing this review was offering a handsome return of 50% Rakeback in the 7th league, so dedicated longtime players have a real good chance of winning handsome amounts just via Rakeback alone.

Winnings Withdrawal at Betcoin Casino

The withdrawal is routed through a manual checking system which is almost instantaneous… almost. We did receive certain reports from players for withdrawal time being as long as 4 hours and as little as 20 minutes. Our take is that withdrawal time depends on how effective their support staff is during that particular hour.

During the writing of this Betcoin Casino review we were able to access the withdrawal options for a full withdrawal via the flash client as well as from the web interface; the payout was never an issue since both Litecoin and Bitcoin offer instantaneous payouts.

Betcoin Casino Customer Support:

Customer support was extremely efficient for the most time, during the time of writing this betcoin.ag review we acted as if we had no knowledge about online gambling whatsoever and they were very friendly, formal and during our chat we couldn’t find any grammatical mistakes either.

All in all the support staff was extremely courteous and highly responsive (which we liked).

Tip: the online chat support is only available from 8AM to 5PM ET only, although if you want to contact support after that we would suggest contacting them via E-mail and ticket system.

Pros and Cons:

It was really hard to find any cons with the website, but then again we must write something here.

Cons:

- Only two currencies accepted as of now.

- There were no live games with quality recordings as some other online casinos offer.

- Graphical elements though make it look good but also slow the website down.

Pros:

- 3D graphics, yes we saw some really neat and well designed graphics.

- HUGE game library, there is something for everyone.

- Litecoin is accepted.

- Appealing UI and graphical elements.

- Responsive and professional chat system (very customer friendly).

- Play in multiple poker rooms.

- All countries accepted!

Join this casino website: Click here

4. Bitsler:

Founded in March of 2015, Bitsler.com is a traditional bitcoin dice website that offers its user base a more expansive experience and rewards for long term players than other dice website currently available today. Features like milestones keep track of your achievements while playing, a referral system for all users to profit as they increase the size of the community and even the ability to invest in the house bankroll makes Bitsler the most unique BTC dice site we’ve played on. The social aspect of the site with the addition of a chat box makes Bitsler more fun and helps grow a loyal user base full of wonderful people who love to discuss their dice strategies.

Bitsler is a fresh place for BTC dice gaming with the standardized house edge of 1%. A public ledger is available as well allowing all users to view every bet wagered both won and lost. This assists in the facilitation of a provably fair system and eases concerns about whether or not the random number generator used is legitimate. The site is user friendly and learning how to use all the components is very simple, taking only a minute to grasp the fundamentals of how rolling works. Many features found are unique and increase playability and overall enjoyment.

Levels:

A level system has been implemented to entice users to play more. The more you have wagered, the higher your level becomes. As you progress in level, the higher percentage of your referrals lost wagers you can earn. This gives power users a strong incentive to help grow the site by giving them more bitcoins per referral. A higher level also increases your faucet bonus bringing you more value the longer you have played.

Milestone:

Similar to achievements found in console and PC gaming, there is a milestone system in place to keep track of your rolling progress. While not offering a monetary incentive to complete milestones, it’s a fun feature that lets you brag to your friends about and also proves your loyalty to the site. Milestones for the number of rolls, referrals, earnings and many more are available to achieve for loyal players and give Bitsler a unique taste over other dice sites and encourages players to make Bitsler their go-to dice site.

Investment:

If you would like to share in the profits of the site, you can. What you receive is based entirely on what you invest and how many bitcoins players lose to the house. Depending on your stake in the house bankroll, you will receive profits accordingly. Like any other investment, the more you invest, the more you will receive. If you were to invest in the house bankroll and increase it by 10%, you would receive 1% of bitcoins players lost from there on out, assuming the bankroll doesn’t continue to grow. Since the house has a 1% edge, you’re guaranteed to make profit in the long run. If you have bitcoins sitting in your wallet gathering dust, this may be something you want to consider.

Community and chat:

Bitdice players communityArguably our favorite feature is the chat. This is what made us enjoy ourselves more than any other site we’ve played on. Talking with other users about dice strategy among other subjects was a lot of fun for us and we made a lot of new friends. The community aspect of Bitsler is guaranteed to foster growth in a community that is not only friendly but helpful. Sharing strategy, win streaks and sympathizing with each other’s losses, we definitely give Bitsler a huge edge in providing users with an excellent community to partake in. It also keeps you occupied if you decide to roll on pilot mode.

Conclusion:

Using the “Pilot Mode”, we decided to take Bitsler out for a test drive and see if Lady Luck smiled upon us. Thankfully, by clicking on your user name you can see your lifetime stats and come to a definitive conclusion as to whether or not you have been given a true provably fair site to play on. After we deposited our bitcoins and did 10,000 rolls at 2X (with 50% bet increases on losses and 50% decreases on wins), we came to the conclusion that the site is, in fact, provably fair and an excellent place to wager your bitcoins dice style. Our final stats after 10,000 rolls made us definitive winners increasing our original investment by 1.3%. With such a large sample rate, we were certainly lucky. That being said we started at 16% increase in profit after 2500 rolls but it evened out over time.

While the interface itself is a bit slow and clunky and may detract from the enjoyment of using the site, we were rolling the dice in the background on pilot mode for the vast majority of time; the lag of the interface did not make a significant impact on our overall experience in the long term. In time these kinks will surely be ironed out, remember Bitsler is only a few months old and has plenty of time to continue to improve.

Kinks aside, Bitsler is providing the bitcoin community with an amazing dice environment with more options than any other site currently online. Many of these bountiful elements are not found anywhere else, giving www.Bitsler.com not only one of the best experiences out there but an objectively superb gaming experience.

Join this amazing casino: Click here

From exchanges:

Bitcoin is a digital currency that is generated through mining, a process that involves solving complicated algorithms (blocks) using a computer. Once decrypted, a single block can produce about 50 bitcoins and the time taken to decrypt a single block greatly depends on the skills of the miner as well as how powerful the CPU is. Because the process of mining is long and hectic, most people prefer to buy bitcoins online and since it is a currency like any other it can be spent, invested, saved and also stolen.

There are several ways on how to make money trading bitcoin. Just like the stock market, bitcoin trading involves buying at a low cost and selling when the price has gone up. In order to start trading, you need to set up an account with a reliable online exchange site, then deposit funds into the account. Once your account has been successfully verified you will then need to monitor the trading market for an opportunity to make profit through buying and selling of the bitcoins.

The exchange site will charge you a certain percentage for each transaction, depending on the amount of trade. You will also be able to convert local currencies to bitcoins, and also bitcoins to these currencies. However you must bear in mind that bitcoin currency is highly volatile and if you are not well versed with the trade you may end up losing a lot of money.

You can also decide to trade bitcoins using cryptocurrencies. There are over 40 digital currencies listed on some of the major online exchange sites and you can keep changing your bitcoins into any of these currencies, in a way that makes you realize some profit.

Instead of engaging in the trade yourself, you can also choose to engage the services of a bitcoin trade broker, who will manage your funds, monitor the market, store and trade bitcoins on your behalf.

In a nutshell, an ordinary trading process involves four simple steps which include:

- Creating an exchange account and loading it with funds, which will be used to purchase your first set of bitcoins

- Opening other accounts with some of the major exchanges. This way you will mitigate the risk of losing everything in case your primary account crashes.

- Selecting a trading strategy: There are several ways to trade bitcoins and you may choose to become a day trader, swing trader or one that waits for the market to stabilize. Ensure you choose a strategy that gives you the highest potential to make profit

- Once this is done, you can then start watching the market for an opportunity to make money.

Although bitcoin trading is very easy, the secret is normally not investing any money that you would not afford to lose because, you may be forced to sell your bitcoins at a loss, and the bitcoin economy may crash at any time.

You will also need to think of a secure place where you can safely store your bitcoins. This can be done by yourself using a bitcoin client but only after ensuring that your computer is well secured to avoid losing your money. You can also store them online with your exchange provider, and beware of trading scams which have also become very popular.

Here is some trustful bitcoin exhange websites:

1. Coinbase:

For those of you who aren't familiar with coinbase, coinbase is one of the most popular and recommended websites for those who are looking to get into crypto-currencies. But if you are new to crypto, you may be wondering, is this right for me and should I use it. I will give as much of a non-bias view of the pros and cons of coinbase.

1.Ease of Use:

To those who are trying to get into crypto, coinbase is very easy to use when you are trying to buy/sell crypto, but hard and annoying to setup. Below is a brief outline of the setup:

Step 1: Create account.

Step 2: Email verification.

Step 3: Add a bank account or credit card.

- Credit Card: Put in your Credit card information and verify the card.

- Bank Account: Need to get your routing and account number.

- Once added you will have to choose instant or deposit verification. Instant you login via a web portal, deposit takes 2-3 days via snail mail.

Step 4: Verify Phone Number (This will require you to use your phone on login).

Step 5: The Next Step is to buy your currency. If you use your credit card, there is a $100 limit per week, which is the biggest drawback. If you use your bank account, you can spend up to $2500, but takes 1 week to get the coins.

- Note you can increase your weekly limit, but you have to submit government ID's for verification

Step 6: Once they go into your account, you can either store on the website or send them to an external wallet (recommended).

1. Wallet Security:

Overall the wallet system is somewhat secure, but because they are online they are susceptible to hacking and are technically held in the hands of coinbase. For Bitcoin, you can store your coins in a vault which requires a couple day limit to withdraw the coins if you choose, but be warned that unless you hold the private key of the coins you don't really own them. (For wallet setup guides, please see the video's at the bottom for tutorials)

2. Buying and Selling:

Although I talked a bit about this in part one, there are a few pros and cons with buying and selling on coinbase.

1- It is highly probable the government has access to coinbase's records, meaning they may be able to audit you

2- There is a small fee that coinbase charges over spot price.

3- The interface is very user friendly.

4- Easy to buy and sell once setup.

5- Easy to send.

6- Can Set automatic payments to buy crypto-coins.

Note: coinbase restrics use in some countries

4.Reputation:

If you google coinbase you will probably notice it either has very good reviews and very bad reviews. The reason for this is is because coinbase works closely with the banks, and because they make your information accessible to the government and sets capital limits on buying/selling, many people are put off by this and right about it.

On the flip-side, if you go to any person in crypto, by default 99% of them will recommend you go to coinbase because it's ease of use (once setup) to buy and sell coins

5.Rating:

If you are new to crypto, unfortunately coinbase is really the only real option to use right now that is reputable. With it's slick interface it is very easy to buy and sell bitcoin. On the other hand as soon as you buy/sell anything, the government will no it and will potentially audit you if you don't declare it on your taxes.

In my opinion, until their is a better option, coinbase should be what use to dive into crypto.

Join coinbase: Click here

2. LocalBitcoins:

Local Bitcoins has been around for a very very long time. The site offers seller and buyers from around the world to meet and trade Bitcoins. It’s like the Craigslist for buying and selling Bitcoin.

Payment method accepted on LocalBitcoins:

LocalBitcoins sellers/buyers accept a variety of payment methods. Here’s a list of the main ones:

- Paypal

- Wire transfer

- Westren Union

- Webmoney

- Cash by mail

- Cash (in person)

Since you’re buying and selling to individuals you won’t be able to use a credit card. However, the Paypal option allows you to pay with your credit card if you don’t have a Paypal balance. Depending on the payment method you choose need to pay different fees. For example buying with Paypal on LocalBitcoins has much more risk for the seller.

Why?

Because Bitcoin isn’t like any other physical or digital goods you buy online. It’s a form of money, and even more a form of somewhat untraceable money. That’s why many credit card companies (i.e. Paypal) don’t insure Bitcoin exchanges that sell Bitcoins via credit card purchases.

You will usually get the best price for buying Bitcoins using a hard to reverse payment method such as cash deposits or wire transfers.

Transaction fees:

If you’re only looking to buy Bitcoins then LocalBitcoins will be free to use. The site only takes a commission of 1% from the sellers. Keep in mind that once you receive the Bitcoins into your account you will need to pay standard Bitcoin network fees to get the money into your personal Bitcoins wallet.

It’s highly recommended not to leave your Bitcoins lying around in LocalBitcoins’ wallet and to move it to your own secure Bitcoin wallet.

The sellers themselves don’t have a transaction fee, instead they charge higher exchange rates, so take that into account when making a trade.

Secure trading:

LocalBitcoins allows for secure trading through the use of several measures:

- Reputation system: Each trader has a reputation rank and also public history records showing their past activities.

- Escrow: When you request a trade the money you send is held on LocalBitcoins’ escrow service. Only after the seller confirms the trade is completed are they released.

- 2FA: Two factor authentication means that whenever you log into your account you will require to enter an additional PIN code sent to your mobile phone. This prevents people from hacking into your account. However this option is not enabled by default – you need to enable it.

- Login guard: LocalBitcoins is also able to verify you are always logging in from the same browser. If a login from a different browser occurs, email verification will be required.

- Support and conflict resolution: LocalBitcoins has a support team ready to answer user questions and also resolve conflicts between buyers and sellers in case that happens.

Community opinion about LocalBitcoins:

If you go to the main Bitcoin community boards (i.e. Reddit and Bitcointalk) you will find various opinions about LocalBitcoins. However after going over 15 different reviews I can say that most people say the same thing – The platform is good, it’s the people you need to be suspicious of. Or like one Redditor put it: Trades are as trustful as the people you’re making the transaction with”.

That’s why now I’m going to show you exactly how to trade securely on the platform.

How to trade on LocalBitcoins without getting scammed:

LocalBitcoins is a great platform, however sometimes the traders on it are not so great. At the end of the day you’re trading with individuals so you have to make sure you’re using the right precautions. Here’s a short guide to help you trade safely.

Choosing your seller:

After filtering out your sellers for the required location and payment method you need to choose who you are going to deal with. DO NOT CHOOSE A SELLER BASED ON PRICE. Sometimes it’s worth paying 5% more in order to conduct a transaction with a more reputable seller. Look at the seller’s transaction history and see how he did in the past.

Also, don’t post a request to buy Bitcoins, that will just attract a lot of scammers. Instead look for people who are actively selling Bitcoins as they are probably more legit.

Go over the seller’s profile and make sure that he qualifies as follows:

- He has traded over 100BTC in his lifetime with a minimum of 100 trades.

- He has a feedback score of at least 98%.

- His account is more than 1 year old

- He is a verified seller (phone number, email, company account).

- He is trusted by at least 10 people.

If you follow these strict rules then you’ll probably be good. If you can’t find a seller that matches all of the above try to find the next best thing. The idea is to due your homework and see that the seller has actually completed large successful trades in the past.

Afterwards, search the LocalBitcoins’ forum for that seller’s username. If any complaint comes up you’ll probably find it there. If all goes well you should now have your chosen seller.

Communication withthe seller:

Send a message to the seller requesting a trade and wait for their response.

DO NOT:

- Send additional information before receiving a response from the seller.

- Agree to trade with the seller outside of LocalBitcoins since you will not be protected by LocalBitcoins’ escrow service.

- Send your payment information in any other way other than the LocalBitcoins message box. No emails, text messages or phone calls. Use the LocalBitcoins interface only.

Only after you send the payment mark payment as made or else you will probably be denied from the trade.

Now you wait for the Bitcoins to arrive inside your LocalBitcoins account. If any issue arises try solving it with the seller first. Don’t worry about losing your money, if you used LocalBitcoins’ system you are protected by their escrow service.

Keep in mind that if you’re totally new to LocalBitcoins “power sellers” may not want to trade with you because you do not have enough feedback yet. This means you may have to make a few small trades with less trustworthy seller in order to bump your feedback so you can deal with the more respected sellers.

Join this exchange website: Click here

3. Etoro:

Based in Tel Aviv, Israel, eToro was founded in 2006 by two brothers, Ronen and Yoni Assia and partner David Ring. The brokerage was founded with the vision of a popular financial trading and investment platform suitable for everyone. eToro has grown significantly since its founding and is currently ranked among the top social trading networks, as well as an online forex broker.

As far as oversight and regulation is concerned, eToro (Europe) Ltd. is based in Limassol, Cyprus and is a registered Cypriot Investment Firm or CIF, registered under the number HE200585. The company is regulated by the Cyprus Securities and Exchange Commission or CySEC under license number 109/10.

In the United Kingdom, eToro (UK) Ltd. is headquartered in London and is a registered UK firm under registration number 7973792. eToro UK is authorized and regulated by the Financial Conduct Authority or FCA under the firm reference number 583263. Both eToro (UK) Ltd. and eToro (Europe) Ltd. comply and operate under the Markets in Financial Instruments Directive or MiFID.

eToro currently has more than 5 million users in over 170 countries. The company’s clients have access to trade in currencies, indices, CFDs and commodities. eToro’s online platform attracts thousands of new accounts every day as one of the world’s premiere social investment networks.

eToro launched its social investment platform “OpenBook” in 2010, along with the company’s “CopyTrading” feature. In 2010, eToro launched its first Android apps to enable investors to make trades over their mobile devices. These innovative platforms allowed investors to watch, follow and copy the top traders in the network automatically, and they have now been replaced with an updated all-in-one eToro platform that is also available on Android.

In the United States, eToroUSA is not currently active, therefore eToro does not accept customers based in the United States.

Unique Features of Trading with eToro:

In addition to the company’s excellent educational program and all inclusive trading platform, eToro’s most striking feature is its online financial trading community, which is among the world’s largest. eToro recently replaced its two popular WebTrader and OpenBook trading platforms into a new all-in-one platform that gives the trader access to all of their services across all types of devices.

Depending on what region and country the client resides in, the minimum first time deposit for an eToro live account ranges from $50 to $1,000. In addition to being able to open a funded account, the company offers a practice account just for signing up at no cost.

The eToro practice account allows the potential customer to test the trading platform without any financial obligation with an initial deposit of up to $100,000 in virtual currency. In addition to the standard funded account and the practice account feature on their platform, eToro also offers an Islamic account, with a minimum deposit of $1,000.

Much like other online forex brokers, eToro charges no commissions on trades. Instead, the company relies on quoting their customers a slightly wider dealer spread to compensate themselves. A survey of real time dealing spreads at eToro showed they start at two pips for the USD/JPY pair and three pips for EUR/USD, USD/CHF and USD/CAD.

Pairs like GBP/USD and AUD/USD show spreads of four pips wide, while the NZD/USD spread was five pips wide and the USD/RUB spread as seven pips wide. The dealing spreads for other less traded currency pairs looked as wide as 20 pips, and spreads in Bitcoin trades are apparently 225 pips, according to the broker’s website.

Trading Software:

When eToro began, their original trading platform was primarily geared toward new and inexperienced traders and incorporated graphic animations depicting currencies racing against each other or participating in a tug of war. The broker’s previous platforms have since been consolidated into the all-in-one award-winning eToro platform, which is also available on Android and iOS, and integrates all of the features previously available. The eToro app iscurrently available at the iOS App Store or Google Play.

Deposits and Withdrawals:

Since eToro only allows trading in U.S. Dollars, any deposit in another currency is converted to that currency upon receipt. The minimum deposit required to open a live trading account at eToro ranges from $50 to $1,000, depending on the regional regulations that a customer’s account is subject to.

For example, Neteller minimum deposits range from $50 - $1,000 and a maximum of $10,000; while Webmoney and GiroPay have a $50 - $1,000 minimum and a $50,000 and $30,000 maximum respectively. Russia based Yandex has a $5,000 maximum deposit.

For their client’s convenience, deposits and to open an account can be made through Visa, MasterCard and Diner’s Club credit and debit cards, by bank wire transfer, and via Wirecard – Wire and Credit Card, Yandex, Neteller, Skrill Limited UK, China Union Pay, PayPal, Wirecard and Webmoney UK.

For withdrawals, the user must fill out a withdrawal form in the Cashier section of the website, clicking on the “WITHDRAWAL” tab. The amount is entered on the form and eToro will then notify the client via email of the withdrawal process. Typically, funds are withdrawn via credit card, PayPal or bank transfer, in that order of priority.

For first time withdrawals, clients must submit a clear color copy of their Passport including their written signature, as well as a clear copy of a utility bill not older than three months and that was mailed to your address of residence. Also, if the deposit to fund the account was originally via credit card, a clear copy of both sides of the credit card must be submitted.

eToro charges a fee of $25.00 for withdrawals. Withdrawals take up to five days to process and may be delayed even further due to third party withdrawal payment methods.

Customer Support:

eToro’s customer support is available 24/5 – Monday through Friday via telephone and email, with email having a 48 hour response time. They do not appear to have a live chat function, but a personalized digital customer service feature provided by a company called “Nano Rep” is available by clicking on a button to the bottom left corner of eToro’s customer service page.

The company also features a “Customer Service Wall”, where customers can interact with customer service in a forum type format. Most customer service queries are handled by referring customers to Online Guides and eToro’s Knowledge base.

If a client wishes to speak to a representative, a ticket is opened and a representative contacts the customer as soon as possible. Customers can choose their customer service representative by clicking on their photograph, which is included with a brief bio of the representative on eToro’s customer service team page. Customer support is currently available by region in the following languages: English, German, Spanish, French and Italian.

Safety:

In addition to its CySEC and FCA oversight, which ensures the broker is duly regulated in the European Union and the United Kingdom, eToro keeps their customer information secure. The company uses advanced Secure Socket Layer or SSL technology for the authentication of users and data transfers.

Conclusion:

eToro is at the forefront of social investing and is the preeminent online broker for traders who value such networking activities. With their newly integrated eToro trading and social investment platform, as well as their mobile app, eToro offers traders an excellent opportunity in this exciting new field. In addition, the company offers a Trading Academy, a Blog, a Trading eCourse and live webinars to educate novice traders.

Their proprietary online eToro trading and social investment platform is fairly easy to use, and offers a free practice account just for signing up. eToro also rewards its most successful clients, since in addition to making money in their own accounts, profitable traders can also enter competitions, earn cash prizes, and have other traders follow their activities. The larger the following of a trader, the larger the proceeds become from eToro, which can significantly increase a trader’s income versus just their trading activity.

The most significant drawback with this broker are the rather long five day withdrawal period.

Risk warning:

All trading involves risk. Only risk capital you're prepared to lose. Past performance does not guarantee future results.

Cryptocurrencies can widely fluctuate in prices and are not appropriate for all investors. Trading cryptocurrencies is not supervised by any EU regulatory framework. Your capital is at risk.

Join etoro now: Click here

4. Changelly:

At this time and age, it is really easy to buy Bitcoin or any crypto currency you fancy due to the number of exchange websites out there today. Coins like XRP, ETH, LTC, XMR, and of course BTC, can be bought easily with the help of these exchange websites. Today we will be looking into one website which is called Changelly.com. Is it a scam website or not?

When exploring a new website to try out, what would be the first questions that would run through your mind? One of the first questions that run through my mind would be the security involved. Are they are legit company? You know, with all the technology we have today, it isn’t hard to create a sham website that acts as an exchange but in the end, they are just there to steal all your hard earned money along with your personal information. Since Changelly.com is fairly new to us (compared to other well-known exchange websites), let’s look into this company a little further.

Changelly.com Information, Security and Anonymity:

The company was founded way back in 2013 as a prototype by a team behind MinerGate, in which they get their good reputation from and the only reason why people are openly doing business with them. The website was developed to be an independent exchange service, and way back in 2015 after some major updates it was released. Their headquarters is located in Belusova Prague, 155 00 Czech Republic. Due to its recent popularity in the exchange market, an online casino Dao.Casino just announced a partnership with them. Giving Changelly.com, a face in the Bitcoin exchange industry! You can read more about this through this article.

Here at Changelly.com, they have a two-factor authentication and an HTTPS security protocol, which helps with the security of your account. Your funds are also not stored within Changelly as all coins are processed directly to your wallet. In addition, when it comes to creating an account with them, you do not need to confirm anything on your email, with this being said, all transactions can remain anonymous.

Creating an account with Changelly.com:

It is really easy to create an account with Changelly.com as you just need to enter your email address and you’re good to go. If you accidentally forgot your password, just click on the forgot password and an email will be sent to the registered email address along with the instructions on what you need to do to get your new password.

How to buy Coins from Changelly.com:

The website might be designed neatly, but without looking at their FAQ’s, it is nearly impossible to learn how to purchase coins properly. For all the available 35 currencies available, you are able to purchase using the same process below.

Create an account with Changelly.com and log in. Select the currency you want to exchange on the left and the currency you want to buy on the right and click Next.

Check the amount of the transaction. Check if you are exchanging the correct amount, correct currency and how much you are going to get from the transaction.

After checking everything is in order, you need to specify the recipient’s address. In this case, put in your wallet address for the currency that you are

exchanging.

At this point, please do check if everything is at its place as all transactions are not reversible. Check if the amount you want to exchange is correct. Please do note that due to the turnover time, the amount that you see at this stage is just an estimate and you will be getting more or less depending on the exact exchange rate at the time the funds will be transferred.

At this point, your transaction should have been created. Below the transaction page, you will see a QR code and a wallet address. This wallet address is where you should send the payment at for the exchange to be paid and processed. Once the money is received on the provided wallet address, the purchased currency should be sent to the address that you provided in step 3, which is your receiving address.

To track your transaction, all you need to do is go to your transaction history and everything can be viewed here. In most cases, a transaction would take 5-30 minutes.

When a transaction is successful, you will get a receipt and a transaction hash to prove the transaction was made.

What is the Maximum/Minimum amount for exchange or purchase?

Here at Changelly.com, they do not have a cap for your transactions. But there is still a catch. Though the website doesn’t restrict your transactions, having a very low amount to trade would cause some problems due to the network fees placed by a blockchain, if you are unsure of what I meant by that, you can read more about network fees here.

Payments Accepted:

- Credit Cards

- Crypto Currency

Not all exchange websites out there today accept Credit Cards as a payment option due to the security involved that needs to be dealt with. Just imagine all the information that is compromised just to purchase Bitcoins? That is why not all exchange websites have this feature. With Changelly.com, they made it possible for people to easily purchase coins from them.

Credit Card Restrictions:

Before taking getting your credit card wet, make sure that you know their restrictions before you proceed in using it. Please be advised that users are allowed to purchase any amount, but they follow restrictions that you should comply. Here are the restrictions per country.

USA, Canada, and Australia: For the first transaction, a $50 cap is placed. The next purchase is possible after the 4th day and the cap is raised to $100. After a full week (7 days) from the first purchase, users from the mentioned countries can now purchase a maximum of $500 with no more than 3 payments within the first week. After a month of the first transaction, there are no limits on how much you are able to purchase using your credit card.

Russia, Ukraine, Belarus, Kazakhstan, Armenia, and Georgia: For the first transaction a cap limit of $200 is placed. The next limit cap increase is made 24hrs after the first transaction. The total limit for the first week of the first purchase is raised to $2000 and for the first month the cap is raised to $10000.

EU and the rest of the world: $100 cap is placed for the first transaction. The next purchase can be made after four days as the cap is also increased to $200. After seven full days of the first transaction, the cap is raised to $500 with no more than 6 transactions within the first week. There is no limit cap for all transactions made within a month.

Please be advised that across the website of Changelly.com they charge a 0.5% fee.

What are the people saying about the website?

We have looked into what the website is all about, how to get the coins, what payment methods are accepted and how much you are going to be charged and all that. Now is the time to know what people are saying about their services.

There is a lot of noise with how the volatility of the market has triggered non-compliance for some transactions, well at least this thread starter at Reddit believes so. Though the topic was submitted 8 months ago and is now deleted, this is still vital information on how they operate. But have they improved over the months?

I dug something fresh that was posted a couple of months ago with a person having problems with a transaction and the issue was resolved almost instantly, maybe their cleaning up their act.

Pros and Cons:

Pros

- Wide range of exchange options

- Accepts Credit Cards

- 2FA Security

Cons

- High transaction fee of 0.5%

- Negative comments from the community

- Still a lot to prove (a fairly new company)

Changelly.com Conclusion:

The website can be great due to its design and how they virtually accept almost all the coins in the market today. Do you know how hard it is to look for alt coin exchange markets today? Not all exchange websites go beyond the staple BTC, LTC, and ETH trades, having a website like this that accepts almost all active coins is really amazing. Imagine how many alt coins you are able to convert to BTC with just a few clicks! When it comes to reputation, a company is built on it and it cannot be done within just a couple of years. The website is fairly young compared to other exchange titans out there today but Changelly.com is getting there.

Join changelly: Click here

From investments:

Why Invest in Bitcoin?

It seems silly to some people that one bitcoin can be worth hundreds of dollars.

What makes bitcoins valuable?

Bitcoins are scarce and useful.

Let’s look to gold as an example currency. There is a limited amount of gold on earth.

As new gold is mined, there is always less and less gold left and it becomes harder and more expensive to find and mine.

The same is true with Bitcoin. There are only 21 million Bitcoin, and as time goes on, they become harder and harder to mine.

In addition to being scarce, bitcoins are useful. Bitcoin provides sound and predictable monetary policy that can be verified by anyone.

Bitcoin’s sound monetary policy is one of its most important features. It’s possible to see when new bitcoins are created or how many bitcoins are in circulation.

Bitcoins can be sent from anywhere in the world to anywhere else in the world. No bank can block payments or close your account. Bitcoin is censorship resistant money.

Bitcoin makes cross border payments possible, and also provides an easy way for people to escape failed government monetary policy.

The internet made information global and easy to access. A sound, global currency like Bitcoin will have the same impact on finance and the global economy.

If you understand the potential impact of Bitcoin, it won’t be hard to understand why investing in bitcoin may be a good idea.

How to Invest in Bitcoins and Where to Buy:

The difficulty of buying bitcoins depends on your country. Developed countries have more options and more liquidity.

Here is some places to invest in bitcoins:

1. Whale club:

Whale Club is a relatively young trading platform which now serves over 15,000 traders every day.

The company is based in Hong Kong, and it started live trading in January 2016. The founder of Whale Club is Perry Steegen, a former banker and technology enthusiast. The exchange is providing service in over 190 countries, allowing traders from all around the world to buy and sell cryptocurrencies with ease.

Verification on Whale Club:

Interestingly enough, Whale Club doesn’t require identity verification at all. That makes it one of the rare exchanges that do not require any sort of verification. Another popular option is Russian BTC-e, you can read about it here.

The exchange has a strict “no fiat” policy meaning they don’t use the banks or any similar traditional institutions or fiat currencies in their operations.

There are no fees when it comes to deposits, withdrawals, and trading on Whale Club. The exchange doesn’t have any limits when it comes to deposits and withdrawals, as well.

The transactions are processed even on weekends and holidays, and everything is done manually. The withdrawals are processed manually at set times of the day, following the strict protocols. The reason for manual withdrawals is the security, as it allows the exchange to keep all of the customer funds in cold storage, separated from the platform and out of reach for potential attackers. Whale Club doesn’t accept FIAT currencies. Every single operation on Whale Club is processed in Bitcoin – deposits, withdrawals, orders, positions, balances and all other requests.

The trading platform supports the following digital currencies:

- Bitcoin (BTC)

- Dash (DASH)

- Ethereum (ETH)

- Litecoin (LTC)

- Monero (XMR)

Fees:

The exchange doesn’t charge any fees on deposits, balances, executions and inactivity. The withdrawal fee is 0.001BTC – which is basically the amount charged by the network for transaction confirmations. Whale Club has fees for leverage users. The margin trading for cryptocurrencies is available 24/7.

- For BTC/USD pair:

Max leverage is 10x, with a max size of 30BTC. The spread is 4.8, and the financing rate is 1.8 percent.

- For DASH/BTC pair:

Max leverage is 3x, with a max size of 3BTC. The spread is 0.0006, and the financing rate is 0.6 percent.

- For ETH/BTC pair:

Max leverage is 5x, with a max size of 5BTC. The spread is 0.001, and the financing rate is 38.2 percent.

- For LTC/BTC pair:

Max leverage is 5x, with a max size of 10BTC. The spread is 0.04, and the financing rate is 0.5 percent.

- For XMR/BTC pair:

Max leverage is 5x, with a max size of 5BTC. The spread is 0.001, and the financing rate is 0.6 percent.

The fees for all other trading pairs can be found here.

Trading on Whale Club:

Whale Club is a bit specific exchange, as it only offers margin trading. Standard open book trading without leverage is not supported.

The trading platform supports the following types of orders:

- Limit order.

- Market order.

- Buy/Sell stop order.

- Stop-loss order.

- Take-profit order.

When it comes to trading commodities, Whale Club offers to trade for gold, silver, and oil. Forex trading is also an option, with numerous currency pairs. There are four stock market indexes available:

- London Stock Market Index – FTSE 100

- Tokyo Stock Market Index – Nikkei 225

- New York Stock Market Index – NASDAQ

- New Your Stock Market Index – S&P500

Whale Club also offers stock trading for ten corporations, which can be found here. The exchange also offers a comprehensive guide for new traders. You can check it out here.

The exchange also offers Turbo trading, a sort of binary options gambling. Users predict will the price rise or decline within a given time period (usually 1 to 5 minutes). If the user is correct, it makes a profit equivalent to the payoff shown here. If not, it loses the amount invested.

Ease of Use:

Whale Club has one of the best user interfaces out there. Every step has been simplified and explained in details, allowing new users to start trading in no time. The website is fast and intuitive, and everything works like a charm. There are no apps for Android and iOS, but the design is responsive and looks good on mobile devices. They also have a great API, which serves a large number of traders.

Customer support:

The support on Whale Club is good, but it can be only contacted through tickets. Email and phone support are not available. What lacks in accessibility it makes up with fast response time, quality answers and an extensive knowledge base.

Although the answers to common questions are a bit short, a large number of questions is answered. The trading platform also offers six different guides for beginners:

- Dashboard Basics

- Trading

- Turbo Trading

- Wallet and Transactions

- Account Setting

- Mobile

- User Experience

There are not many complaints about the exchange, and they are usually related to high funding fees. There’s a war on Bittrust, as some users accuse the exchange of posting fake reviews. Nothing else pops up; users are generally satisfied with the platform.

The trading platform also has a great referral program which gives 50% of all commissions generated by anyone who signs up through affiliate’s link, forever. According to online reviews, this is the highest paying Bitcoin affiliate program. More information are available here. On this page you can find coupon codes for Whaleclub.co.

Whale Club Security:

The exchange keeps 100 percent of user funds in cold wallets, and the keys are stored at max-security locations. The servers are always run with the latest software and with strict security policies. Two-factor authentication is available for all user accounts, and all communication between Whale Club and clients is encrypted.

The trading platform was never hacked. The only security flaw – no SMS alerts. Email alerts are available.

Whaleclub Review Conclusion:

Whale Club is one of the rising stars in the industry. It provides anonymity and a bit different service than we’re used to seeing, making it a real refreshment in the market.

Pros:

- No identity verification required

- No tradig fees

- Excellent user experience

- Great support

Cons:

- Bitcoin-only deposits

- High leverage interest fees

A great exchange with a lot of potential. Different from the competition, in a good way.

Join Whaleclub: Click here

2. Bitbond:

What is Bitbond about?

Bitbond, founded by the CEO Radoslav Albrecht is plain and simple a company where you can invest and/or take a loan. You can do this very easily and quickly without any complications. The company has been a huge success the last 4 years.

How does it work?

A contract gets made between the borrower and the lender (or lenders) to borrow a specific amount of Bitcoins. The loans can have a duration of 6 weeks all the way up to 5 years. The borrowers get a rating before they are able to publish their loan request. To get a rating they need to verify their identity, the rating is also based on their financial assessment.

To be able to get funded, the loan request is published in the Bitbond marketplace where lenders can place bids during an auction. The loan request is up in the marketplace for up to 14 days.

Both borrowers and lenders get a payment schedule that will be displayed in their member’s area and personal account after an auction has finished successfully.

Plain and simple:

Bitbond leverage on the bitcoin technology and payment network, and have created the world’s first global market for small business loans.

This is something that would not be possible in the traditional banking system because it would take (Way to) long time and would be waay to expensive.

Can you make a lot of money?

You can, of course, make good money with this, there is no limit, you can invest as much as you like.

The return rates are good at Bitbond, and more importantly, this is a way for you to add another passive income stream to your arsenal. You can never have too many of those.

Most importantly and the best thing: this isn´t some “magical super secret loophole” or any kind of bullshit like that, those are all over the web online in the form of HYIPs and Ponzis, not something I would recommend… To say the least… However.

The good about Bitbond:

- Safe, Simple, cheap and not complicated

- Awesome business idea

- You are in total control

The bad about Bitbond:

- Not for everyone

Bitbond is a Scam?

So, is Bitbond a scam? Absolutely not, this is a legit company with a great service that I am sure will make a lot of people happy all around the world. It can work as another passive income stream for you or it can also be the place that helps you with the extra financial help you might need for your own business idea.

Why should you (or should NOT) join Bitbond?

As I mentioned above, this isn´t for everyone. This is for you if you are interested in investing or if you are looking to get a loan.

It is also not the “optimal” way for you to make as much money as possible on Bitcoins, if that is what you are after you should learn how to “day trade” as that can be very lucrative.

If you are interested in learning that, then I would recommend that you first of all learn and also practice with demo accounts before you invest your own real money.

Conclusion:

I think I have made my point pretty clear, this is an awesome company and the rating is a top one! You can start investing for as low as $2 so this is truly an opportunity for everyone.

It is really great to finally see a legit bitcoin investing site that isn´t some kind of Hyip or Ponzi scheme. The fake sites are everywhere online so it feels very good to find a 100% legit one.

I think that sums it all up pretty good, you are good to go with this company as they are completely transparent with everything and there are no Hyips, Ponzis,  Mambo Jambo claims and such things.

Plain and simple, this is a good company!

Join Bitbond: Click here

From Advertising:

As bitcoin become more and more popular, you can now find dedicated Bitcoin ad networks that allow you to display Bitcoin-related ads on your site and earn additional Bitcoin income. Much like Google AdSense, Bitcoin advertising networks provide ads on your website. You’ll receive a payout in Bitcoin, which you can usually withdraw within a week. Let’s take a look at some of the best Bitcoin advertising networks to consider for your website:

1. Coinhits:

CoinHits works using a pay-per-day system, but not just a normal one. People can bid against each other to get the highest impression time. When you have no bidders or active ads on your site, we will display Network Pool Ads as possible, to keep your site earning up almost all the time!

How does it work? As an advertiser you will bid against each other for a share in the adspace. The higher the bid the greater share of the ad space you will receive. As a publisher you set up an adspace on your website. You can choose the minimum bid amount for each ad space.

Publishers can collect Site’s Earned Balance once they reach the minimum 0.0001 BTC. collected balance from each site will be trnsferred to Account Balance. You will get your payment sent to your bitcoin wallet address automatically within 5 minutes after your request.

in General, Low total bids has %50 chance to appear. High bids has %95 chance to appear. You can setup 4 ads as default on your site by this trik : You bid on your site for 0.0001 BTC (it will return to your site balance and fees is only %10 / 0.00001 BTC daily). These cheap ads will has chance to appear %50 if you have 4 x0.0001 Ads or less. And %50 will display Network Ads Pool.

Join this network: Click here

2. Bitmedia:

Bitmedia is a bitcoin based online ad network. The revenue model of this network is CPC. this network pays only for clicks. It is a good alternative to Coinzilla bitcoin ad network. This network prefers bitcoin sites but they might also consider other niches. If they find your site interesting, your account might get activated. Bitmedia.io review sites before approving them.

Requirements for sites to join Bitmedia.io ad network:

The sites  must not:

- Have made for the advertising purpose. This ad network loves content-centric sites.

- Have hosted on free hosting platforms like Blogspot or Tumblr.

- Promote illegal activities.

The publishers must not:

- Use proxies, bots, PTC sites, traffic exchanges and auto refreshing sites to send traffic to their sites.

- Click on their own ads

- Offer gifts or money to visitors to click on ads.

- Use bots or software to manipulate clicks

Note : This ad network has zero tolerance towards spam. They will ban your account if found guilty.

Payment:

The publishers get paid on request basis. The minimum payout is 0.01 BTC. The only payment option available is Bitcoin.

Referral Program:

The publishers can boost their earnings referring others to this network. This network is offering referral program for only advertisers. The commission rate is 10%.

Final Conclusion:

Bitmedia.io works well for bitcoin based sites. But, at the same time if your site is outstanding then this network could be beneficial. The rates depend on the site quality, visitor location, traffic etc. The best quality traffic you send to your site, the more revenue you can earn.

Join this network: Click here

3. Leasedadspace:

Leased Ad Space is, first and foremost, a company that sells advertising.  At least, that’s how they present themselves.  For as little as a one-time investment of $7, you can post a graphic ad, a text ad and a classified text ad on the site.  For your $7, you receive a certain number of ad “impressions” for the banner and text ad, but the classified text ad is permanent.

Once those impressions run out, you can buy more $7 ad packages, or you can buy more expensive ones.  Leased Ad Space offers ad packages priced at:

- Pearl Package $7 – 8000 banner impressions

- Amethyst Package $17 – 12,000 banner impressions

- Emerald Package $27 – 20,000 impressions

- Sapphire Package $47 – 24,000 impressions

- Ruby Package $67 – $28,000 impressions

- Diamond Package $87 – $40,000 impressions

- Red Diamond Package $147 – 110,000 impressions every month

Each of these packages is a one-time purchase, and each one also allows you to send solo email messages to the Leased Ad Space members.  Obviously, the more expensive the ad package, the more often you can send out these messages.

What about making money with Leased Ad Space?  By purchasing these packages, you receive the right to resell them, and you will receive 100% commissions from the sales of any ad packages from anyone who buys them using your affiliate link.

They’ve got some tricks on the Leased Ad Space site about a “forced 8×7 matrix” and a lengthy table that shows how much money you can make buy persuading a bunch of people to sign up underneath you.

Join this network: Click here

From vendors:

How Does It Work?

Selling your stuff online for bitcoins is just like selling your stuff for cash/Paypal/etc. on Craigslist or Ebay. You post an advertisement on a website describing the item(s) you’re trying to sell, and potential buyers contact you or place bids.

If the items you’re selling are downloadable or small enough to be shipped, you never have to reveal your identity or meet the buyer in person. If you’re selling a larger item (car, real estate, etc.), you’ll probably have to schedule an appointment to meet the buyer and finalize the deal.

Who Goes First?

Should the buyer send the bitcoins first? Or should the seller ship the item first? As a seller, you get to make your own terms about the sale. You can require that the buyer send the bitcoins first. However, I would not recommend doing this unless you have an established reputation as an honest seller. If you’re an unknown seller, you won’t get any interested buyers. Bitcoin transactions are irreversible, so there isn’t any buyer protection available against sellers who don’t deliver the goods.

Building Your Reputation as a Bitcoin Seller:

To help build your reputation, stick to advertising on websites that have a built-in feedback system. Do a few deals with already established buyers. You might do a few initial sales where you offer to send the items first, and allow buyers to send the bitcoins once they’ve received the items. If you’re going to ship your goods first, it’s best to require that the buyer has an established reputation to reduce your chances of loss. There’s always a chance that the buyer may never send the bitcoins after receiving the goods.

Use Escrow:

The best policy for new sellers and buyers is to use a 3rd party escrow service. It may cost a small percentage fee, but it helps protect both buyers and sellers from scammers because a reputable and indifferent 3rd party handles the funds and resolves disputes. Most buyers and sellers insist on using an escrow service for deals with new individuals. It works like this:

- The buyer deposits the amount of bitcoins for the item with a reputable 3rd party escrow service. This proves they have the funds to make the purchase.

- The escrow service notifies the seller that the bitcoins have been deposited in full. At this point the escrow service usually takes their fee (which may be paid by the seller, the buyer, or a fifty-fifty split by both).

- The seller ships or hands over the items to the buyer.

- Once the buyer receives the items and inspects them, they contact the escrow service to release the bitcoins to the seller.

- The escrow service sends the bitcoins to the seller. Done deal.

If there are any disputes (i.e. the buyer claims the goods they received were damaged, not as described, or never even arrived), it is up to the escrow service to resolve it. As a seller, you should make every attempt to document and prove that the items you’re selling have been provided as originally described. Some examples:

- Photograph or video the goods and their condition prior to shipping or handing them off.

- Photograph or video yourself packaging the goods for mail delivery.

- Get a tracking number for the package, or a signature upon delivery, or a proof-of-delivery receipt.

Where to Sell Your Stuff Online:

For now, i find only a single reputable Bitcoin marketplace and online classifieds site where you can sell your stuff for bitcoins:

1. Purse:

Purse.io is an online platform used to buy items or products in Amazon

(online shopping network) with the help of bitcoins, thereby saving money of

around 25%. This platform lets the users live a financially free and independent life. This network offers various discount schemes to the users and makes the online purchases easy and simple.

This platform is simply dedicated to those users, who want to do Amazon online shopping at a cheaper rate with discount. For urgent delivery, the users of this platform must select a low discount of 10%.

Method of buying products through purse:

When an user wishes to buy items in Amazon with discount, must use the following steps:

- You need account on any other bitcoin exchange platforms available in the market to buy bitcoins.

- After buying bitcoins, you must use the purse.io platform for the deposition and storage of those bitcoins.

- Then make a connection of the purse.io platform with his Amazon wish list with the help of share URL or link.

- After the completion of the above-mentioned procedures, the user will get postings of the list available in the purse.io platform.

Unique features of purse.io:

- It provides awesome discounts to the users upon each and every online purchase made by the users with Amazon.com.

- It does not impose any kind of service charges to its buyers. But for the bitcoin sellers, it charges around 1% to sell their bitcoins and to receive discounts.

Procedure of receiving discounts in Amazon:

By using bitcoins, the users can buy or purchase their product or item orders. The bitcoin payout transactions for the order purchase can be made in a safe and secure manner with the help of purse Escrow. Once the delivery of the order is being confirmed, the purse Earner can get the payments.

1- Insertion of products or items to Amazon wish list:

The new users can use an option called ‘Create wish list’. Existing users can make use of the option known as ‘Add to list’ in order to add the product they wish to buy.

2- Configuration of wish list:

For wish list configuration, the users must click the options such as ‘List settings’ the click on ‘View details’.

3-  Fill address to wish list:

- Fill the Address or select existing one.

- Ensure that “Third party shipping” is checked mark.

- Make sure to uncheck “Don’t spoil my surprises”.

4- Copying of list or share URL:

The users must click an option called ‘share’ (copying the share URL) to copy the URL of you selection.

5- Submission of wish list:

Click on the button known as ‘NAME YOUR DISCOUNT’ available in the Amazon shopping site, after registering into the purse account. After clicking that option, the users must paste the copied URL into the popup box available on the site, and then have to enter that copied URL (URL of amazon wishlist) to proceed further. In case of the absence of ‘name your discount’ option, the users must use the search option on the site for any product, so that the order can be placed successfully.

5- Naming of discount button:

The users can slide the bar to choose their discount. The users must tolerate and accept a prolonged shipping time; in case of availing larger discounts. Choosing a discount of around 15% is the most recommended option for fast shipping.

Making several modifications like inserting or eliminating products in the wishlist may lead to several complications like order errors or even the cancellation of the orders made by the user.

You may avail up to 25% discount on your amazon products choosing bitcoin as a payment method through Purse.io website.

Join purse : Click here

PART II

OTHER WAYS TO EARN BITCOIN

By referring people:

Affiliate marketing, in which you promote a product or service and earn commission on every new customer you refer, is one of the easiest ways to start earning money online. Of course that’s not to say that it is easy to make a lot of money, but it does have the advantage that anybody can do it.

Even if you don’t have a website you can promote these referral programs to earn some extra pocket money through social media, forums, or recommending a product to friends and family (be careful to only do this if its a product worth recommending though!). If you do have a website or app then affiliate programs can potentially earn you lot more revenue and profit than regular advertising – because you know your own audience best, so you know what products they may like and how to present those products to them in a way that is friendly, useful, and appealing to them. If you take the time to sift through the vast number of referral programs out there to find products or services which are genuinely good quality and have the potential to appeal to your audience, and then make sure that you research and test them before recommending them to others, then you can earn a good income whilst also providing people with valuable and useful information – a win-win situation.

There are actually hundreds of Bitcoin referral programs on the internet already. These are affiliate programs which either pay out in BTC, appeal primarily to users of digital currency, or (usually) both. In order to help you to find the best ones to promote I’ve picked out 20 of my own favourites, with some of the best products as well as the highest commissions.

But how can you get referrals?

An easy way to get referrals is to use coinreferrals. Coin Referrals website is basically a downline builder. You sign up with them, then enter your Affiliate IDs for a long list of affiliate and referral programs…and then anyone you refer ends up singing up under you in the same programs. You just send traffic to your page and you start building your downline… and earning

cash and credits in all the different programs… all on auto.

You can join coinreferrals by: Click here

By shortening urls:

Earn money from shorten URL is one of the easiest method in which you do not require any technical skills, it is the simple method from which you can earn money online. Those people who don’t know about how to make money online can use this service and can make some money through this service. It is very easy process just convert any of your URL like your links in blog, websites, Facebook, Google or other links and promote it any where you want. When anyone clicks on your given URL then Short links wait for 5 seconds it will redirects toward original destination link. So it is the way company can pay you, the rates depend on the companies because there are many different URL shortener to earn money which have different rates.

Companies are pay maximum in between $1 to $10  per 1000 views on a URL and they have also referral system by joining other persons from your referrals and they will give you maximum 20% commission. So, here we have find some URL shortener to earn money from which you can earn money by promoting Short links.

1. Coinurl:

It is another URL shortening service with other different ad format like banner ads and interstitial ads. Basically CoinURL is for webmasters or blogger who want to user money from they site or blog. This service is complete set of all those features which gives you money for promoting short urls. CoinURL is one of the famous network. Their refer program is best as compared to other networks.Shortening limit per day: 10000

A limit to link shortening is applied to prevent abuse of our bulk API. It is soft, and can be lifted upon request.Spread the word about us, attract users and receive 5% of revenue from ad purchases and 1% of link publisher and website owner earnings if the user registered with your referral link. We also offer to resell our vouchers for Bitcoins and real currency, so you can make 0% profit.

Join coinurl: Click here

2. Shrinklink:

Linkshrink pays 2$ to 5$ and the minimum payout is 5$. It is another good platform to earn money on short links. Through referral system you can get 10% commission from your referral. It is the best and innovative company which pays good rates to it’s customers. You can register free and earn money to share your links on internet.

Join shrinklink: Click here

By joining a bitcoin affiliate program:

People have been earning money online through affiliate marketing for years, and with the Bitcoin-revolution currently taking place, it’s no surprise that Bitcoin-based affiliate campaigns have appeared as well.

Bitcoin affiliate programs are programs that incentivize promoting a good or service in exchange for revenue share in Bitcoin. Some companies pay up to 50% of revenue from customers you refer. If you’ve got a website or blog, or if you have rich friends, this is the best option for you.

Most Bitcoin affiliate programs work by generating you a unique URL to share, which is tied to your account. Once you get a link, you can go ahead and promote it anywhere you’d like (within reason), and purchases made by people who click it will earn you a tasty commission.

Sometimes, revenue is paid through a CPA (cost-per-action) model, but I prefer the revenue share models as it feels more transparent. Currently, most of the Bitcoin affiliate programs pay their affiliates in BTC, yet there are also a few which pay out fiat — choosing the right site depends on your financial

preferences (I strongly recommend choosing a program which pays out in BTC).

Driving traffic through affiliate programs is really simple. For example, if you have a blog and have shared your affiliate link, you’ll either get a percentage of all sales made by the people you have referred, or a fixed payment, depending on the programs that you are collaborating with.

Perhaps the greatest thing about affiliate programs is that once you refer somebody, you get a lifetime commission from every single purchase they make. Somebody could follow you link, make an account but never purchase anything — years later, they’ll return and you’ll still get a cut. This means that your affiliate revenue should keep increasing as you build up more customers, and it will create a permanent stream of passive income so long as the business doesn’t shut down.

Once you’ve built a decent following begin making decent money from Bitcoin affiliate programs, you can leverage your experience to earn a higher commission rate. Once the business sees you as a reliable source of customers, you can negotiate your way up to a 50% — or higher — deal — don’t be afraid to reach out to the business owner(s) via e-mail or Facebook.

You can search google for most paying and legit bitcoin affiliate programs.

By forum-based signature campaigns for bitcoin:

If you enjoy spending your time on Bitcoin forums such as BitcoinTalk, why not join a signature campaign? They’re an added bonus to all of the threads you start, and replies that you make — no matter how shitty.

Signature campaigns are often organized by an individual, company or group of people who would like to promote their services or products across the entire forum, and most signature campaigns tend to pay fairly well. To make life easier, some nice staffer by the name of “Mitchell” over at Bitcointalk has made a comprehensive list of all active signature campaigns that you can join. I recommend you check that out.

Some signature campaigns require that you have a particular account level or that you post several times per day, however most campaigns are open to all users who submit on-topic posts. If you’re not a spammer or Nazi sympathiser, then there is a signature campaign for you somewhere.

Depending on your current user rank on the forum (junior, member, senior member, hero member, legendary member or VIP), you will be entitled to a different payment, based on the structure being employed. Increasing your rank to earn more is fairly easy, as you’ll simply need to post often with on-topic comments. It’s not rocket science.

Some signature campaigns pay per post you make, while others pay a fixed monthly or weekly price. It’s up to you to decide which payment model you prefer — I like the fixed ones since then I know exactly what to expect each month.

On top of the free monthly Bitcoin, by joining a Bitcoin signature campaign, you’re going to learn more about the cryptocurrency, make new friends, and also become a more-respected member of the community.

Be careful of signature deals that sound too good to be true — unless the deal is protected by escrow (i.e. a trusted community member middle-mans the deal).

By playing free bitcoin games:

Bitcoin games are sometimes referred to as “fun faucets”.

To put things better into perspective, they require zero investment and offer you small fractions of Bitcoin every time you win, manage to beat a level, or reach a higher score.

These Bitcoin games normally make their money from smart ad campaigns, and can afford to give out small amounts of the cryptocurrency (in exchange for the massive influx of traffic). Therefore, if you’d rather play an actual game, then spend all day entering captchas on traditional faucet websites, then perhaps Bitcoin games are a better solution for you.

Best place for playing games and getting some bitcoins is Bitfun.

Bitfun:

Bitfun is bitcoin site with games, Dice, offers and faucet.

It would seem that the team which manages it is the same as moonbitcoin, moondogecoin and moonlitecoin, of the quite good if it is confirmed! The latest status attributed to this site by NBR is: Legit. You can claim at any time, however the minimum time is of 3 minutes.

Here is an updated charter (it varies according to the value of Bitcoin)

24 satoshi after 3 minutes

36 satoshi after 5 mnutes

67 satoshi after 10 minutes

92 satoshi after 15 minutes

......

Your payments are directly sent to coinpot or microwallet and get 50% lifetime commission on all referrals! This website is available in English.

You can join it by: Click here

By answering questions:

A website that came to my attention not long ago is Bitfortip. The idea of the website is simple, someone posts a question with a reward. Whoever answers the question best gets the reward. The questions require some research online, here are some examples:

- Find the cheapest price for the a specific mobile phone online.

- Find the best Bitcoin advertising platform.

The amount of the Bitcoin reward is being determined from the inquirer. Minimum amount required is 0.0001 BTC. Roughly $0.06 with the current bitcoin price.

I’m not sure how much you’ll be able to earn with this site as it seems to have a new question posted about twice a week. This means that the site needs to get a bit more traffic before it can become a viable income source however you should definitely check it out.

Conclusion:

There you have it; this is the full array of possibilities to earn Bitcoins online today.

Just like there’s no easy way to make a substantial amount of US dollars or any other valuable currency for that&nbsp;matter. The good news is that if you’re willing to put in the effort, you can achieve some very nice earnings online.

Remember, there’s no such thing as “free bitcoins”. It will always cost you something to get Bitcoins. It may not always be money, but something needs to be spent, whether it’s time, your email address, viewing ads or anything else.

I hope I didn’t burst your bubble too much right now. Anyway i hope you happy earnings and good luck.